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| صفحه 4 | | صفحه آخر | 

مولدسازی اموال دولتی
 در راستای تأمین نیازهای 

مردمی است

ناوگان آتش نشانی
 شهرداری کرج نیازمند 

نوسازی است

| عمار ایزدیار | 
|  سخنگوی شورای اسلامی شهر کرج |

| مجتبی عبداللهی | 
| استاندار البرز |

| صفحه آخر | 

شهردار کرج :

آلاینده ها شهرکرج را 
تهدید می کنند

معاون اقتصادی استاندار البرز :

 البرز جزو ۱۰ استان برتر در تولید ناخالص 
داخلی است

| صفحه 3 | 

| صفحه آخر | 

| صفحه ۶ | 

درصدد  گفت:  تهران  دانشگاه  طبیعی  منابع  و  کشاورزی  دانشکدگان  رئیس 
هستیم تا کشاورزی دانش بنیان البرز را برای سراسر کشور الگوسازی کنیم.

سید محمدعلی ابراهیم زاده موسوی در حاشیه آیین افتتاح نمایشگاه تخصصی 
کشاورزی و امنیت غذایی و زیستی دانش بنیان در کرج افزود: برنامه قرارگاه 
امنیت غذایی و زیستی دانش بنیان استان البرز بیشتر بر روی تقویت پایه های 
کشاورزی دانش بنیان کشور متمرکز شده است.وی اظهار کرد: یکی از برنامه 
های اصلی در این قرارگاه تمرکز بر نفوذ دانش در بخش کشاورزی مرتبط با 
نهاده ها همچون تولید سم، بذر و کود، افزودنی ها و آنچه که منجر به رشد 
برنامه  این  اجرای  دنبال  به  تثبیت خاک هست.وی گفت:   و  دام  تولید  و  گیاه 
شاهد افزایش بهره وری در بخش کشاورزی و به تبع آن افزایش ثروت و امنیت 
زیستی در کشور خواهیم بود زیرا باید منابع طبیعی پایدار داشته باشیم، استفاده 
از بیابان و بهره برداری بهینه از منابع آبی را بیاموزیم.ابراهیم زاده موسوی با 
بیان اینکه تمام برنامه های ما در قرارگاه امنیت غذایی حول این محورها است، 
افزود: کشور ما در بذور هیبرید وابستگی زیادی به خارج از کشور دارد که اکنون 
در دانشکدگان و قرارگاه امنیت غذایی به شدت بر روی تولید بذور هیبرید به 
خصوص در حوزه سبزی و صیفی کار می کنیم زیرا بیشترین وابستگی کشور 
در حوزه سبزی و صیفی است.وی با اشاره به اینکه در هفته های اخیر از دو 
رقم بذر خربزه و ملون در این دانشکدگان رونمایی و به مرحله تجاری سازی 
رسیده، اظهار کرد: همچنین تولید بذر هیبرید گوجه فرنگی و خیار را آغاز کرده 
ایم زیرا این بذور وارداتی و به شدت ارزبرَ هستند.رئیس دانشکدگان کشاورزی 
و منابع طبیعی دانشگاه تهران به رونمایی تعداد زیاد دیگری از این بذور تا دو یا 
سه سال آینده اشاره کرد و گفت: در حوزه تجهیزات ماشین آلات کشاورزی نیز 
دانشکدگان اقدامات مناسبی داشته تا از منابع عالی خاک استفاده بهینه کرده 
و گیاه تغذیه بهتری داشته باشد که این موارد نیز در این نمایشگاه عرضه شده 
میلیون هکتار  تا ۱۴   ۱۳ از  اینکه  بیان  با  ادامه  در  موسوی  زاده  است.ابراهیم 

اظهار کرد: می  تولید می شود،  میلیون تن غذا  اراضی کشاورزی کشور ۱۲۵ 
توان با همین امکانات و در عین اینکه منابع کشور را به صورت پایدار حفظ 
می کنیم بیش از ۳۵۰ میلیون تن غذا با کشاورزی دانش بنیان تولید کنیم.وی 
با اشاره به اینکه با کشاورزی دانش بنیان به دنبال تحقق این هدف هستیم، 
گفت: این نمایشگاه یک نمونه کوچکی از اقدامات انجام گرفته در حوزه دانش 
بنیان است.وی افزود: هم اکنون در سطح دانشکدگان ۳۶ شرکت  دانش بنیان 
و در البرز بیش از ۲۸۰ شرکت دانش بنیان که محصولات خود را ارایه داده اند 
در حوزه کشاورزی فعال هستند.به گفته ابراهیم زاده موسوی پیگیری منویات 
غذایی،  امنیت  و  کشاورزی  بنیان  دانش  توسعه  بر  مبنی  رهبری  معظم  مقام 
گرامیداشت یاد و خاطره مقام شامخ شهیدان دولت با  ارائه عملکرد و دستاوردها، 
ارائه دستاوردهای و توانمندی های استان در زمینه کشاورزی، امنیت غذایی و 
زیستی و تقویت ارتباط دانشگاه با صنعت و جامعه از اهداف برگزاری نمایشگاه 
تخصصی کشاورزی و امنیت غذایی و زیستی است.وی اتصال بین حلقه تولید 
واحدهای  نمودن  همگرا  طبیعی،  منابع  و  کشاورزی  حوزه  در  جامعه  و  دانش 
منظور  به  البرز  استان  طبیعی  منابع  و  کشاورزی  و  غذایی  امنیت  با  مرتبط 
مأموریت  انجام  برای  ها، هماهنگی  این بخش  ای  عملکرد جزیره  از  اجتناب 
و  استان  طبیعی  منابع  و  کشاورزی  حوزه  مشکلات  و  مسائل  احصاء  و  واحد 
حل الگویی برخی از آنها به صورت دانش بنیان را از دیگر این اهداف برشمرد.

رئیس دانشکدگان کشاورزی و منابع طبیعی دانشگاه تهران اضافه کرد: استفاده 
از جوانان و نخبگان علمی و ظرفیت های استان البرز  برای حل مشکلات و 
چالش های اساسی کشور، توسعه شرکت های دانش بنیان و استارت آپ ها 
در بخش کشاورزی و منابع طبیعی به منظور ایجاد اشتغال پایدار، ایجاد فرصت 
برای توسعه سرمایه گذاری در  بخش کشاورزی و منابع طبیعی دانش بنیان و 
جهت دار کردن آموزش و پژوهش در دانشگاهها و مؤسسات علمی پژوهشی در 

حوزه کشاورزی و منابع طبیعی کشور از دیگر این اهداف است.

 مدیرکل آموزش و پرورش استان قزوین :

۱۴ هزار فرهنگی در قزوین مشمول رتبه بندی شدند

رئیس دانشکدگان کشاورزی و منابع طبیعی دانشگاه تهران :

الگوسازی کشاورزی دانش بنیان را در دستور قرار داده ایم

کمبود برق در تابستان 
و کمبود گاز در زمستان

باعث شده واحدهای تولیدی
حداقل چهار ماه از سال را 

با مشکل مواجه باشند؛ این مسأله 
باعث از دست دادن بازار

کشورهای همسایه و مقصد می شود

| صفحه 2 | 

احیای واحدها باید
 در حوزهای کشاورزی 
تولیدی معدن اتفاق افتد

| سید امیرحسین مدنی  | 
| معاون توسعه روستایی و مناطق محروم رییس جمهور  |

چرا به انحصار در وکالت اینقدر حساسیم؟!
------------ سیدامیر سیاح؛ رئیس مرکز ملی بهبود محیط کسب وکار ------------

مبارزه با انحصار وکالت به مراحل حساسی رسیده است.
برخلاف آنچه تبلیغ می کنند، قرار نیست با مصوبه مجلس، صدور یا تعلیق پروانه وکالت به زیرمجموعه وزارت اقتصاد وارد 

شود، بلکه قرار است شرایط و هزینه صدور و انتقال پروانه وکالت هم مانند ۴۱۵۰مجوز دیگر، شفاف و الکترونیکی شود.
با شفاف و الکترونیکی شدن شرایط صدور، تمدید و انتقال پروانه وکالت، امکان سوءاستفاده در این فرایند حذف می شود.

ما با تشکل وکلا مشکلی نداریم و به  هیچ وجه نمی خواهیم تضعیف شود. مشکل ما با انحصار و بسته بودن درهای ورود به 
بازار کار روی متقاضیان جدید وکالت و مشاوره حقوقی است.

علاوه بر این، درباره کسب وکارهای وکالت و مشاوره حقوقی، یک مشکل خاص هم داریم: اینکه در ایران، فعالان اقتصادی 
از دسترسی راحت و ارزان به خدمات حقوقی محرومند، چرا که مشاور حقوقی، برای شرکت ها، تجار، تولیدی ها و ... کم و 

بسیار گران است.
وقتی فعال اقتصادی نمی تواند مشاوره خوبی بگیرد، معمولا قرارداد خوبی هم نمی بندد.

با تأمین کننده  با همکار، قرارداد  با مشتری، قرارداد  با کارگر، قرارداد  بنا می شود؛ قرارداد  اقتصادی براساس قرارداد  فعالیت 
مواد اولیه، قرارداد با شریک، قرارداد با سرمایه گذار مالی و ... اگر این قراردادها خوب و دقیق، تنظیم شوند، فعالیت اقتصادی 

اعم از تولید و تجارت، روان خواهد شد؛ در غیر این  صورت تولیدکننده به چرخه ای بی انتها از شکایت و دردسر خواهد افتاد.
لازمه تنظیم قرارداد خوب، دانش حقوقی یا مشورت با مشاوران حقوقی است؛ خدمتی که فعالان اقتصادی ایرانی، دسترسی 
بسیار محدودی به آن دارند چرا که مشاوره حقوقی برای کارهای تجاری بسیار بسیار گران است و درنتیجه، بسیاری از فعالان 

اقتصادی نمی توانند از این خدمت بهره مند شوند و قراردادهای خود را بدون مشورت حقوقی منعقد می کنند.
وقتی قراردادی بدون مشورت با حقوقدانان بسته می شوند،  احتمال اینکه با طرف مقابل به مشکل بخورد، بالا می رود. وقتی 
قرارداد به مشکل می خورد، هزینه فعالیت اقتصادی به  اصطلاح اقتصادی »هزینه مبادله« )Transaction Cost( بالا می رود 

و در نتیجه فعال اقتصادی ناچار است ریسک به اشکال خوردن قرارداد را به مبلغ قرارداد اضافه کند.
اصلی ترین دلیل اصرار ما برای باز و گسترده شدن »بازار خدمات حقوقی« همین نکته است چرا که بالا ماندن هزینه مبادله 
در کل اقتصاد، باعث کم شدن مبادلات و کاهش رشد اقتصادی می شود. کاهش رشد اقتصادی بدترین خبر برای یک اقتصاد 

است چرا که بیکاری و تورم ریشه در کاهش رشد اقتصادی دارند.
به  اقتصادی  فعالان  دلیل است که می خواهیم همه  این  به  بازار کار شوند،  وارد  بیشتری  داریم حقوقدانان  اصرار  ما  وقتی 
حقوقدان دسترسی راحت و ارزان داشته باشند، بتوانند قراردادهای بهتری ببندند و قراردادهایشان کمتر به مشکل بخورد، اگر 
هم به مشکل خورد، راحت تر حل وفصل شود و کار به دادگاه نکشد. اگر کار به دادگاه هم کشید، آنجا هم راحت تر حل وفصل 

شود.
شاید تصور شود با باز شدن در بازارها به روی متقاضیان وکالت و مشاوره حقوقی، افراد کم سواد وارد این بازار می شوند و خدمت 
حقوقی ارائه می کنند. بله. این امکان وجود دارد، اما با شفافیت در این بازار )مثلا با اعمال سیستم امتیازدهی شفاف مشورت 

گیرندگان به عملکرد هر مشاور حقوقی(، مشاوران حقوقی کم سواد و ناکارآمد، عملا از بازار حذف خواهند شد.
میلیون ها تولیدی، تاجر، شرکت و مغازه دار ایرانی، مشتری بالفعل، دست به نقد و تشنه خدمات حقوقی هستند.

گسترش بازار خدمات حقوقی، بازی برد برد میان فعالان اقتصادی و وکلای شریفی است که می خواهند در فضای رقابتی 
خدمت ارائه دهند. این  هدفی است که دنبال آن هستیم: بازار خدمات حقوقی بسیار گسترده و شفاف؛ چشم اندازی که برای 

رشد اقتصادی، ناچاریم به  سویش برویم.

کلام نخست
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اخبار  شماره 2۱3۱۸
سه شنبه
۷ شهریور ۱402 

 معاون آب و خاک وزیر جهاد کشاورزی:

سرمایه گذاری مهمترین چالش بخش کشاورزی است

رئیس مرکز آمار و فناوری اطلاعات قوه قضائیه :

تحلیل ۲۰ میلیون رأی و تصمیم قضایی با هوش مصنوعی

وزیر آموزش و پرورش:

آغاز تغییر و تحول در کانون پرورش فکری با افتتاح سینمای کودک

سرمایه  گفت:  کشاورزی  جهاد  وزیر  خاک  و  آب  معاون   
بخش  مشکل  و  چالش  بزرگترین  و  مهمترین  گذاری 

کشاورزی در حوزه های مختلف است.
افتتاح  مراسم  در  شهرکی  نیازی  صفدر  ایرنا،  گزارش  به 
آذربایجان  کشاورزی  بخش  خاک  و  آب  طرح   ۲۴ تعداد 
و  ها  استان  در  جمعی  تلاش  باید  کرد:  اظهار  شرقی، 
شهرستان های مختلف با همکاری و کمک استانداری ها 
به انجام برسد تا مسیر سرمایه صاحبان سرمایه و صنعت 

به این بخش امنیت ساز سوق داده شود.
وی سهم بخش کشاورزی در تولید ناخالص ملی را یازده 
سهم  که  است  حالی  در  این  کرد:  اضافه  و  اعلام  درصد 
سرمایه گذاری این بخش مهم و تاثیرگذار در کل اقتصاد 
کشور معادل ۳.۵ درصد است که این آمار برای ما بسیار 

ناراحت کننده بوده و نمی توان آنرا پذیرفت.
نیازی شهرکی بخش کشاورزی را نیازمند سرمایه گذاری 

های کلان در زمینه ها و حوزه های گوناگون بیان کرد و 
ادامه داد: بدون تردید کسانی که در این حوزه های متنوع 
با ارزش افزوده بالا سرمایه گذاری می کنند، رضایت کامل 
و  همت  با  خصوص  این  در  مشکل  کوچکترین  و  داشته 

تلاش جمعی وزارتخانه حل و فصل می شود.
 وی امنیت غذایی را پایه و اساس امنیت پایدار کشور خواند 
و با تاکید بر اینکه دولت سیزدهم اهتمام و عزم جدی برای 
توسعه این بخش دارد، اعلام کرد: اکنون افزون بر ۲ هزار 
و ۲۰۰ پروژه مهم و بزرگ در حوزه کشاورزی اجرا می شود 
آنها  افتتاح و بهره برداری است که ۵۰ درصد  و در حال 

متعلق به آب و خاک است.
نیازی شهرکی اجرای طرح های عظیم کشاورزی و آب و 
خاک به مساحت ۵۵۰ هکتار در استان های خوزستان و 
ایلام را از جمله این طرح های مهم برشمرد که مرحله اول 

آن اجرایی شده و اکنون وارد فاز دوم شده است.

به گفته وی قرارداد فاز دوم این طرح با طرف های چینی 
به میزان ۱.۷ میلیارد دلار بسته شده است که اتفاق بسیار 
بخش  خصوص  به  و  ایران  اقتصاد  در  تاثیرگذار  و  مهم 

کشاورزی به شمار می رود. 
نیازی شهرکی از عقد قرارداد فاینانس برای توسعه بخش 
کشاورزی سه استان شمالی کشور با چینی ها نیز خبر داد و 
گفت: بر این اساس قرار است یک میلیارد مترمکعب آب در 
این استان ها ذخیره شده و حجم تولیدات انواع محصولات 

کشاورزی نیز پنج میلیون تن افزایش پیدا کند.
وی ارزش فاینانس طرح فوق را دو میلیارد دلار اعلام کرد.
آب  حوزه  در  اینکه  به  اشاره  با  همچنین  شهرکی  نیازی 
بخش کشاورزی نقاط مرزی کشور به میزان یک میلیارد 
دلار سرمایه گذاری در حال انجام است، افزود: این طرح 
مفید  و  تاثیرگذار  بسیار  کشاورزی  تولیدات  افزایش  در 

خواهد بود.

رئیس مرکز آمار و فناوری اطلاعات قوه قضائیه گفت: تا امروز 
روش  آخرین  از  استفاده  با  قضائی  تصمیم  و  رأی  میلیون   ۲۰

هوش مصنوعی در سامانه تناد برای نقد آماده شدند.
به گزارش خبرگزاری مهر، محمد کاظمی فرد رئیس مرکز آمار و 
فناوری اطلاعات قوه قضائیه در شورای عالی قضائی اظهار کرد: 
در راستای اجرای تأکیدات رهبر معظم انقلاب اسلامی پیرامون 
مقوله تقویت دانش قضائی و همچنین در اجرای تکالیف سند 
تحول، مرکز آمار و فناوری اطلاعات قوه قضائیه از چندی پیش 
دادگستری(  آرا  نقد  و  )تحلیل  تناد  سامانه  راه اندازی  به  اقدام 
استفاده  با  امروز ۲۰ میلیون رأی و تصمیم قضائی  تا  کرد که 
گمنام سازی  سامانه  این  در  مصنوعی،  هوش  روش  آخرین  از 
تصمیمات  متون  در  جو  جست  امکان  بار  اولین  برای  و  شده 

آن  گمنام سازی  از  منظور  اینجا  در  است.  شده  فراهم  قضائی 
است که نام و نام خانوادگی، شماره تلفن و آدرس افراد دخیل 
در پرونده از دادنامه موجود در سامانه حذف شده است تا قابل 
دسترسی  هم اکنون  اینکه  بیان  با  بگیرد.وی  قرار  نقد  و  ارائه 
قضائی  سِمت  دارای  که  افرادی  همه  برای  »تناد«  سامانه  به 
باز  دارند  فعالیت  قضائیه  قوه  پژوهشگاه  در  اینکه  یا  هستند 
این سامانه هم اکنون حدود ۲ هزار و ۸۳۰  است، عنوان کرد: 
نفر کاربر فعال دارد که در حال استفاده از آن هستند؛ از سامانه 
»تناد« می توان برای آموزش قضات جدیدی که جذب دستگاه 
قضائی می شوند استفاده کرد؛ همچنین این سامانه می تواند به 
متعارض  و  مشابه  آرا  مشاهده  زمینه  در  قضات  دستیار  عنوان 
در  اینکه  بیان  با  باشد.کاظمی فرد  داشته  مؤثری  عملکرد  نیز 

نتیجه راه اندازی سامانه تناد، عملًا برای نخستین بار دریچه ای 
باز  قضائی  آرا  به  پژوهشگران  دسترسی  و  شفاف سازی  برای 
هوش  و  فنی  نظر  از  سامانه  این  راه اندازی  گفت:  است،  شده 
مصنوعی، یک کار بی نظیر در کشور محسوب می شود و امروز 
می توانیم اذعان کنیم که ما بزرگترین بانک متون فارسی قابل 

پردازش را در دنیا ایجاد کرده ایم.
با  رئیس مرکز آمار و فناوری اطلاعات دستگاه قضا همچنین 
اشاره به انتشار عمومی آرا منتخب توسط پژوهشگاه قوه قضائیه 
دو  حدود  امروز  تا  گفت:  پژوهشگاه  این  به  متعلق  سامانه  در 
هزار رأی در پژوهشگاه قوه قضائیه بررسی شده و ۱۶۵ مورد 
رأی به صورت عمومی در سامانه متعلق به پژوهشگاه منتشر 

گردیده است.

وزیر آموزش و پرورش گفت: طرح معلم و دانش آموز، کتابخوانی، 
قصه گویی و سینمای کودک و نوجوان که امروز شاهد آن هستیم 
فکری  پرورش  کانون  در  تحول  و  تغییر  محورهای  مهمترین  از 

کودکان و نوجوانان است.
به گزارش خبرنگار مهر، سینمای دانش آموزی صبح امروز با حضور 
رضامراد صحرایی وزیر آموزش و پرورش در مجتمع کانون پرورش 

افتتاح شد.
وزیر آموزش و پرورش پس از افتتاح سینمای کودک و نوجوان و 
در جمع خبرنگاران گفت: کانون پرورش فکری یکی از ارکان مهم 

پرورش  آموزش و  بنیادین  برای تحقق سند تحول  آموزشی  نظام 
مرکز ثقل نظام آموزشی است. کانون نقش بسیار مهمی در هویت 
سازی داشته و در صدور پیام های تربیتی و آموزشی به خانواده ها و 

همچنین به خارج از ایران نقش مهمی را به عهده دارد.
با بیان اینکه کانون در مدیریت جدید رابطه بسیار تنگاتنگی  وی 
به  مدرسه  کانون های  موضوع  گفت:  کرد؛  خواهد  پیدا  مدرسه  با 
صورت جدی در حال پیگیری است. طرح معلم و دانش آموز، کتاب 
و کتابخوانی، قصه گویی و سینمای کودک و نوجوان که امروز شاهد 
آن هستیم از مهمترین محورهای تغییر و تحول در کانون پرورش 

فکری کودکان و نوجوانان است.
مرکز  هزار  از  بیش  کشور  سراسر  در  کرد:  نشان  خاطر  صحرایی 
فرهنگی کانون پرورش را داریم که علاوه بر ارائه خدمات فرهنگی 
و هنری به دانش آموزان در تابستان، در طول سال هم با مدارس 

همکاری خواهند کرد
دیگر  خوب  آثار  از  حمایت  اینکه  بیان  با  پرورش  و  آموزش  وزیر 
سینمای  موضوع  در  گفت:  است؛  کانون  ابتکارات  از  انتشارات 
بتوانیم  تا  آغاز کردیم  را  نوجوان هم یک طرح خلاقانه  کودک و 

از ظرفیت های موجود بهترین استفاده را داشته باشیم.

معاون توسعه روستایی و مناطق محروم رییس جمهور از 
مشارکت ۱۳ هزار میلیارد ریالی مردم برای احیاء واحدهای 

تولیدی نیمه فعال و غیرفعال خبرداد.
سید امیرحسین مدنی  در آیین امضای تفاهم نامه همکاری 
با  کشور  نوآورانه  احیا  توسعه  مرکز  نخستین  اندازی  راه 
گرامیداشت هفته دولت افزود: با این میزان مشارکت مردم 

۲۹۰ شرکت در کشور احیا شد .

وی بیان کرد: نهضت احیای واحدهای تولیدی با جایگاه 
این نهضت  از  اصلی آن خیلی هنوز فاصه دارد و بخشی 

محقق شده است .
مدنی یادآور شد: بنابراین بهترین مسیر برای تحقق اهداف 

این نهضت زیست بوم احیا واحدهای اقتصادی نیز است.
صنعت  بخش  در  فقط  نباید  واحدها  احیای  گفت:  وی 
معدن  تولیدی   ، کشاورزی  حوزهای  در  باید  بلکه  باشد 

مناطق محروم  و  روستایی  توسعه  معاون   . افتد  اتفاق  نیز 
رییس جمهور اضافه کرد: بازیگران اصلی احیا واحدها ۲۰ 
مجموعه هستند که شناسایی شده اند و باید ازظرفیت ها 

دانش بنیان دراین زمینه بهره برد .
تاکید  اقتصادی  واحدهای  احیا  نهضت  در  دولت  نماینده 
کرد: امکانات اولیه باید تامین شود پردیس ها شکل گیر و 
حوزه تامین مالی نباید فقط اقتصادی، تسهیلات و سرمایه 

گذاری باشد.
تفاهم نامه همکاری راه اندازی نخستین مرکز توسعه احیا 
نوآورانه کشور بین سازمان تجاری سازی فناوری و اقتصاد 
واحدهای  احیای  نهضت  و  دانشگاهی  جهاد  بنیان  دانش 
راکد با هدف همفکری ، همکاری، هم افزایی و مشارکت 
طرفین در حوزه استفاده از ظرفیت های علمی و فناورانه 
بر  مبتنی  احیای  منظور  به  دانشگاهی  جهاد  و  سازمان 

نوآوری واحدهای اقتصادی منعقد شد.
سال  سه  مدت  به  امضاء  تاریخ  از  تفاهمنامه  این  مدت 
شمسی دارای اعتبار است که با توافق طرفین قابل تمدید 

است.
همچنین با حضور معاون توسعه روستایی و مناطق محروم 
فناوران  سینا  شرکت  اقتصادی  واحدهای  جمهور  رییس 
تجهیزات،  تولید  پردیس  جاوید  پردازان  ایده   ، ماندگار 
کنترل کیفیت و موادشیمیایی حوزه نفت گاز و پتروشیمی 

مورد بازدید قرار گرفت.

معاون توسعه روستایی و مناطق محروم رییس جمهور :

احیای واحدها باید در حوزهای 
کشاورزی ، تولیدی معدن اتفاق افتد

وزیر ارتباطات و فناوری اطلاعات :

استفاده بیش از ۲۰ میلیون نفر از پیام رسان های داخلی
وزیر ارتباطات و فناوری اطلاعات گفت: پلتفرم های داخلی باید به اندازه ای تقویت  شده 

و با کیفیت باشند که مردم با اقبال بیشتری از آنها استفاده کنند.
عیسی زارع پور در حاشیه سفر به زنجان به مناسبت هفته دولت و در جمع خبرنگاران، با 
بیان اینکه دولت گام های بلندی را در اغلب حوزه ها برداشته است، اظهار کرد: کیفیت 
خدماتی که دستگاه ها می دهند در حال ارزیابی است تا موانع سر راه آنها برداشته شود. 
بسیار  اقدامات  امسال ۲۰ درصد خدمات دستگاه ها هوشمند خواهد شد؛ خوشبختانه 

خوب و موثری در راستای حکمرانی هوشمند صورت گرفته است.
مراجعه کنندگان  به  مربوط  امور  تا  باشد  برخط  باید  استعلام ها  همه  شد:  متذکر  وی 

سرعت پیدا کند. همه خدمات دستگاه ها تا پایان سال باید هوشمند شوند.
زارع پور افزود: فرایند دستگاه ها باید تغییر کند؛ چرا که با روند سنتی کارها به سختی 
پیش می رود. با توسعه حکمرانی هوشمند سرعت و کیفیت خدمات رسانی تا حد زیادی 

افزایش پیدا می کند.
زیرساخت های  هستیم  تلاش  در  اینکه  بیان  با  اطلاعات  فناوری  و  ارتباطات  وزیر 
فیبر  عظیم  پروژه  کرد:  تصریح  شود،  فراهم  زودی  به  باسرعت  و  باکیفیت  ارتباطی 
پایان  تا  ارتباطی در شهر زنجان   نوری زنجان امروز کلید می خورد و زیرساخت های 

اردیبهشت ماه سال آینده تکمیل خواهد شد.
این مسئول با بیان اینکه در تلاش هستیم سرویس های داخلی را توسعه دهیم، متذکر 
اعمال شده کرد  پلتفرم های خارجی  به حال محدودیت هایی که در  باید فکری  شد: 
حال  در  راستا  همین  در  داخلی  سرویس های  نشود.  مشکل  دچار  مردم  ارتباطات  تا 
توسعه هستند و کیفیت امکانات آنها هر روز در حال ارتقا است و بیشتر مورد اقبال 

قرار گرفته اند.
زارع پور متذکر شد: بیش از ۴۰ میلیون نفر ماهانه از پلتفرم های داخلی استفاده می کنند 
و روزانه برخی پلتفرم ها ۱۵ میلیون کاربر فعال دارند و در مجموع در روز بیش از ۲۰ 

میلیون نفر از پیام رسان های داخلی استفاده می کنند.
وزیر ارتباطات و فناوری اطلاعات با تاکید بر استفاده از ظرفیت های بومی، یادآور شد: 
باید ظرفیت های بومی ارتقا یابد تا شغل های بیشتری ایجاد شود؛ اشتغال بیشتر برابر 

با ارزش افزوده بیشتر است.
زارع پور با بیان اینکه در تلاش هستیم با فراهم کردن زیرساخت های لازم مردم از 
ارتباط با کیفیت بهره مند شوند، عنوان کرد: باید به کیفیت ارتباط مردم ارزش قائل 
شد. پلتفرم های داخلی باید به اندازه ای تقویت  شده و با کیفیت باشند که مردم با اقبال 
بیشتری از آنها استفاده کنند.این مسئول در خصوص مطالبات بازنشستگان مخابرات 
نیز خاطرنشان کرد: ما سهام دار عمده مخابرات نیستیم، اما دولت در قبال بازنشستگان 
جلسات  است.  تلاش  در  آنها  مشکلات  حل  راستای  در  و  دارد  مسئولیت  احساس 
شدند  متعهد  مخابراتی  شرکت های  است.  شده  برگزار  مخابرات  شرکت  با  متعددی 

که یک سوم افزایش درآمدهای خود را صرف پرداخت مطالبات بازنشستگان کنند.

 معاون امور عمرانی استانداری البرز :

افتتاح و بهره برداری از ۱۳۰ پروژه مناطق روستایی البرز
 معاون امور عمرانی استانداری البرز از افتتاح و بهره برداری از ۱۳۰ پروژه با اعتباری 

بالغ بر ۷۰۰ میلیارد تومان در مناطق روستایی استان خبر داد. 
احمد افضلی در حاشیه افتتاح ۱۰ هزار طرح عمرانی و اشتغالزایی روستایی کشور که با 
حضور معاون توسعه روستایی و مناطق محروم کشور به صورت سراسری در روستای 
البرز برگزار شد، حضور معاون ریاست محترم  شهراسر شهرستان طالقان در استان 
روستایی  پروژه   ۱۳۰ افزود:  کرد،  عنوان  بیان  مردمی  دولت  توجه  نشان  را  جمهور 
همزمان با حضور معاون محترم رئیس جمهور در سطح استان البرز با اعتباری بالغ بر 

۷۰۰ میلیارد تومان به بهره برداری رسید.
وی افزود: جا دارد به نمایندگی از جناب دکتر عبداللهی استاندار محترم البرز از خدمات 
دولت به مردم و به ویژه استان البرز از ریاست محترم جمهور قدردانی و تشکر نمائیم.

 معاون اداره کل تعزیرات حکومتی البرز :

طرح ویژه نظارت بر قیمت حمل و نقل ویژه 
اربعین در البرز

 معاون اداره کل تعزیرات حکومتی البرز در اجرای طرح نظارتی این اداره کل بر قیمت 
حمل و نقل ویژه اربعین در این استان خبرداد.

مرتضی پاشایی اظهار کرد: این گشت ویژه تا پایان اربعین برای نظارت بر قیمت حمل 
و نقل زئران اربعین که قصد سفر به کشور عراق را دارند فعال است.

حکومتی،  تعزیرات  مشترک  های  گشت  حضور  با  طرح  این  اجرای  کرد:  اضافه  وی 
بازرسان سازمان صنعت، معدن و تجارت و اداره کل راهداری با هدف نظارت بر قیمت 

بلیط هواپیما، اتوبوس و قطارها تشکیل شده است.
پاشایی افزود: کارشناسان بازرسی فروش بلیط زمینی، هوایی و ریلی را به صورت ویژه 

رصد کرده تا شاهد تخلفاتی به لحاظ افزایش قیمت ها نباشیم.
وی گفت: یکی از برنامه های اجرایی این بازرسان، نظارت بر عملکرد ترمینال ها است 

که بازرسی شدیدی دراین حوزه انجام می شود.
برخورد  متخلفان  با  اغماض  بدون  تخلف  هرگونه  مشاهده  صورت  در  کرد:  بیان  وی 
می شود. معاون اداره کل تعزیرات حکومتی البرز از مردم خواست در صورت برخورد با 

هرگونه تخلف با ورود به سامانه ir.۱۳۵ شکایات خود راثبت کنند.
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 روزنامه آرمان میهن گرافیک

رییس اداره دامپزشکی شهرستان ساوجبلاغ :

یک واحد غیرمجاز عمل آوری گوشت و ضایعات 
مرغ در ساوجبلاغ تعطیل شد

مدیر کل گمرک تبریز :

افزایش ۴۱ درصدی صادرات آذربایجان شرقی

رییس اداره دامپزشکی شهرستان ساوجبلاغ گفت: یک واحد غیرمجاز عمل آوری گوشت 
و ضایعات مرغ در منطقه کردان این شهرستان کشف و تعطیل شد.

فردین حسین زاده در تشریح این خبر افزود: بازرسان دامپزشکی ساوجبلاغ روز گذشته 
مواد  عرضه  فروشگاههای  در  دامی  خام  های  فرآورده  بر  بهداشتی  نظارتهای  انجام  در 
پروتئینی در سطح شهرستان، یک واحد غیرمجاز عمل آوری گوشت و ضایعات مرغ در 

منطقه کردان را شناسایی کردند.
وی اظهار کرد: پس از هماهنگی با مراجع انتظامی و قضایی نسبت به ورود در این واحد 
متخلف اقدام و ۲.۵ تن اقلام مختلفی شامل گوشت مرغ ، کله ، اسکلت و ضایعات مرغ را 

که در حال عمل آوری بود کشف و ضبط شد.
آگاهی  پلیس  توسط  ذیربط  افراد  محل،  پلمپ  عملیات ضمن  این  کرد: طی  اظهار  وی 
بازداشت شدند و کالاهای توقیفی بدلیل فساد و فقدان هویت بهداشتی اعمال قانون شدند.
رییس دامپزشکی ساوجبلاغ گفت: متاسفانه عده ای فرصت طلب، برای سود جویی بیشتر، 
مبادرت به اقدامات خلاف قانون کرده و با تقلب و استفاده از مواد غذایی تاریخ گذشته و 
یا ضایعات آنها با تغییر شکل ظاهری محصول و عرضه به مردم ، سلامت آنها را به خطر 
می اندازند.وی در ادامه از هموطنان خواست تا مواد پروتیینی خود را از مراکز شناسنامه دار 
خریداری کنند و در صورت مشاهده و یا هر گونه شک و تردیدی در خصوص فعالیت غیر 

مجاز مراکز زیر زمینی مراتب را به دامپزشکی گزارش دهند.

مدیر کل گمرک تبریز گفت: صادرات گمرکات استان بالغ بر ۵ میلیون ۶۰۰ هزار تن به ارزش بالغ 
بر ۳ میلیارد و ۲۰۰ میلیون دلار داشتیم که از نظر ارزش دلاری ۴۱ درصد افزایش نسبت به دو 

سال گذشته داریم.
به گزارش خبرگزاری فارس از تبریز، لیلی اورنگی، ناظر گمرکات آذربایجان شرقی و مدیر کل گمرک 
تبریز در نشست خبری با خبرنگاران استان اظهار کرد: گمرک جمهوری اسلامی ایران زیرمجموعه 
وزارت اقتصاد است و سازمانی حاکمیتی است و وظیفه بسیار پیچیده، اثرگذار و مهم در شاخه های 

مختلف جامعه را دارد.
وی با بیان اینکه ما از اینکه مرزبان اقتصادی جامعه هستیم، خوشحالیم؛ گفت: گمرک سازمانی است 

که از کوچک ترین تا اثرگذارترین مصوبات را تائید می کند.
ناظر گمرکات استان افزود: مجوزهای هسته ای، ارشادی، بهداشتی و غیره جزو وظایف ماست که 
ما به عنوان مجری این قوانین از نقطه صفر مرزی تا وسط شهر فعالیت می کنیم.وی خاطرنشان 
کرد: اخذ حقوق و عوارض دولت، خدمت گزاری و تسهیل گری جزو وظایف گمرک در جبهه های 
متفاوت کاری است.مدیرکل گمرک تبریز بیان داشت: مسائل مسافران، امانات پستی، خدمت رسانی 
به موکبین در حوزه مسوولیت اجتماعی نیز جز دیگری از وظالیف گمرک است.وی با تاکید بر اینکه 
دقت بیشتر،  تخصص و ضریب هوشی بالا جوابگوی فعالیت در گمرک است، گفت: از بعد شان 

مملکت دیپلماسی مملکت و دقت و توجه به منافع ملی باید در گمرک مدنظر گرفته شود.
وی با اشاره به گمرک جلفا و نوردوز به عنوان دروازه اوراسیا گفت: همکاران بنده در بخش صادرات 

ترانزیت و غیره در این دو مرز در حال فعالیت هستند.
ناظر گمرکات استان به دو اداره کل گمرک در تبریز اشاره کرد و گفت: وجود ستاد نظارت، گمرک 
سهلان و منطقه وِیژه اقتصادی، گمرک جلفا، گمرک مراغه، خداآفرین و نوردوز از دیگر بخش های 
گمرک در آذربایجان شرقی می باشد.وی در تشریح عملکرد گمرک تبریز در دوسال گذشته گفت: 
صادرات گمرکات استان بالغ بر ۵ میلیون ۶۰۰ هزار تن به ارزش بالغ بر ۳ میلیارد و ۲۰۰ میلیون دلار 

داشتیم که از نظر ارزش دلاری ۴۱ درصد افزایش نسبت به دو سال گذشته داریم.
مدیرکل گمرک تبریز با بیان اینکه بیش از ۵۰ درصد صادرات استان از ظریق گمرک تبریز انجام 
می گیرد، ادامه داد: دو میلیون تن صادرات از گمرک تبریز، صادرات از گمرک سهلان ۸۰۰ میلیون 
تن، صادرات از جلفا با ۵۰۰ هزار تن، صادرات از  گمرک نوردوز یک میلیون ۵۰۰ تن، صادرات از 

بناب ۵۰۰ هزار تن و صادرات مراغه ۱۵۰ هزار تن می باشد.
اشیای پلاستیکی، چدن، آهن فولاد، خشکبار،  استان  اینکه عمده کالاهای صادراتی  بیان  با  وی 
سوخت های معدنی، مصنوعات مسی و فولادی، ماشین آلات، شیشه، شیرینی و شکلات است، ادامه 
داد: ترکیه با یک میلیون و ۵۰۰ هزار تن و یک میلیارد و ۱۰۰ میلیون دلار بیشترین کشور مورد 
هدف در صادرات است و یک میلیون ۷۰۰ هزار تن ارمنستان یک میلیون ۸۰۰ تن، افغانستان ۱۹۰ 
هزار تن و  آذربایجان ۱۳۵ هزار تن است.وی با بیان اینکه میزان واردات اقلام در گمرک استان  
۸۸۰ هزار تن به ارزش دو میلیارد و ۶۴۰ میلیون دلار ورادات است، گفت:  عمده کالای وارداتی 
وسایل نقلیه زمینی )کشنده ها(، ماشین آلات و وسایل مکانیکی، توتون و تنباکو، قطعات منفصله 
ماشین آلات است.ناظر گمرکات استان متذکر شد: کشورهای طرف معامله از لحاظ واردات با ترکیه، 

امارات، آلمان، چین، کره جنوبی، روسیه، ایتالیا، ژاپن، اسپانیا و هند هستند.

نایب رئیس کمیسیون صنایع خبر داد:

با اختصاص یک واحد درصد از ارزش افزوده، دست شهرک های صنعتی 
برای توسعه زیرساخت ها باز می شود

رییس سازمان جهاد کشاورزی آذربایجان غربی :

۱۰۵ پروژه بخش کشاورزی آذربایجان غربی به بهره برداری رسید

شهرک های  از  حمایت  بر ضرورت  تأکید  با  کرج  نماینده   عسگری 
صنعتی برای رشد تولید و اشتغال  زایی گفت:

شهرک های  به  افزوده  ارزش  مالیات  از  درصد  ۱واحد  اختصاص 
صنعتی مورد موافقت کمیسیون تلفیق برنامه هفتم قرار گرفت.

بسیار  بستر  را  مصوبه  این  اقتصادی  دیپلماسی  فراکسیون   رئیس 
مناسبی برای رفع نیاز شرکتها و نواحی صنعتی دانست و افزود:

با پیشنهاد کمیته صنعت، یک واحد درصد از مالیات بر ارزش افزوده 

با هدف  نواحی صنعتی،  و  واحدهای مستقر در شهرک ها  با  مرتبط 
تصفیه خانه  و  شبکه  پسماند،  مدیریت  بویژه  آنها  زیرساخت  تکمیل 
ایجاد  امنیت،  تأمین  فاضلاب، راه های دسترسی، کاهش آلایندگی، 
کمربند سبز در محوطه داخل و اطراف شهرک ها و نواحی صنعتی، 
در حساب ویژه ای با عنوان وزارت صنعت، معدن و تجارت )سازمان 
کل  خزانه داری  نزد  ایران(  صنعتی  شهرک های  و  کوچک  صنایع 

کشور واریز می گردد.

  مهدی عسگری عضو کمیسبون تلفیق برنامه هفتم درخصوص نحوه 
توزیع این منابع گفت: وزارت صمت مکلف است منابع مذکور را از 
طریق شرکت شهرک های صنعتی استان ها با اولویت تخصیص در 

همان شهرک  یا ناحیه صنعتی توزیع نماید.
از  پس  هفتم  برنامه  تلفیق  کمیسیون  مصوبات  است  ذکر  شایان 
و  نهایی  نگهبان،  شورای  تائید  و  مجلس  علنی  در صحن  تصویب 

قابل اجرا خواهد بود.

۱۰۵ پروژه عمرانی، اقتصادی و تولیدی بخش کشاورزی آذربایجان 
غربی همزمان با پنجمین روز از هفته دولت به بهره برداری رسید.

در  بهره وری  ارتقای  و  آب  کاهش مصرف  با هدف  ها  این طرح   
با ۱۴ هزار  معیشت کشاورزان  و همچنین سطح  بخش کشاورزی 
مجتمع  محل  در  نمادین  صورت  به  هزینه  ریال  میلیارد   ۶۵۵ و 
برداری  بهره  به  ارومیه  در شهرستان  گستر صدرا  میوه  بسته بندی 

رسیدند.
رییس سازمان جهاد کشاورزی آذربایجان غربی در این آیین گفت: 

به  واحد   ۴۷۱ تعداد  به  سانتیگراد  درجه  صفر  بالای  سردخانه های 
استان  در  سال  در  تن   ۱۴۲ و  هزار   ۲۱۳ و  میلیون  یک  ظرفیت 
فعالیت دارند.خسرو شهبازی بیان کرد: در زمینه واحدهای تولید پوره 
کنسانتره در استان به تعداد ۳۴ واحد و به ظرفیت ۲۴۵ هزار و ۱۳۰ 
تن در سال فعال هستند.وی با بیان اینکه رتبه اول کشوری در زمینه 
واحدهای تولید پوره کنستانتره متعلق به این استان است، اظهار کرد: 
به زودی چهار واحد با پیشرفت فیزیکی ۱۰۰ درصد و ظرفیت ۴۰ 

هزار تن به مرحله بهره برداری می رسد.

 ۲۵ تعداد  به  فرنگی  گوجه  رب  تولید  واحدهای  شهبازی  گفته  به 
خط تولید به ظرفیت جذب ۴۶۵ هزار تن در سال، ۵۰ واحد سورت 
و بسته بندی میوه به ظرفیت ۲۲۰ هزار تن در سال از ظرفیت های 

استان است.
گستر  میوه  تنی  هزار   ۱۵ بندی  بسته  و  است طرح سورت  گفتنی 
صدرا به ظرفیت سالانه ۱۵ هزار تن و مجهز به سه سالن سردخانه 
یک هزار و ۵۰۰ تنی است که ۱۲ نفر به صورت دائمی و ۱۵۰ نفر 

روزانه به صورت فصلی در این واحد مشغول به کار هستند.

معاون اقتصادی استاندار البرز گفت: البرز جزو ۱۰ استان برتر در تولید 
ناخالص داخلی است.

راه اندازی  همکاری  نامه  تفاهم  امضای  مراسم  در  اسدالهی  سیف اله 
نخستین مرکز توسعه احیای نوآورانه کشور در استان البرز با بیان اینکه 
البرز در بحث احیای واحدهای تولیدی و پرداخت تسهیلات رفع موانع 
تولید رتبه اول و در بحث اشتغال واحدهای احیا شده رتبه دوم کشور را 
کسب کرده است، گفت: پیش از احیای این واحدها باید چرایی راکد و 

نیمه فعال شدن آنها را بررسی کنیم.
کرونا،  تحریم،  چون  دلایلی  به  واحدها  این  عمده  افزود:  اسداللهی 
است. حل  قابل  اینها  که  شده اند  مشکل  دچار   ... و  بانک ها  ناترازی 
واردات  و  صادرات  بخش  در  خلق الساعه  تصمیمات  داد:  ادامه  وی 
تولیدی  واحدهای  برای  معدن  و  صنعت  سامانه  ارزی  گروه های  و 
مشکلاتی ایجاد می کند که حل آن از استان خارج است و به تصمیمات 
کلان در سطح وزارت اقتصاد، هیئت وزیران و حتی سران قوا نیاز دارد.

معاون اقتصادی استاندار البرز فرصت های صادراتی حتی پس از یک 
هفته هم جایگزین می شود، خاطرنشان کرد: کمبود برق در تابستان و 
کمبود گاز در زمستان باعث شده واحدهای تولیدی حداقل چهار ماه 
از سال را با مشکل مواجه باشند. این مسأله باعث از دست دادن بازار 

کشورهای همسایه و مقصد می شود.
و  مراجعه  سرمایه گذاران  مشکلات  همین  دلیل  به  کرد:  تصریح  وی 

از  قبل  هستند.  خود  سرمایه های  انتقال  حال  در  که  می کنند  اعلام 
احیای واحدها باید به فکر حل این مشکلات باشیم.

وی گفت: استان البرز با ۳۵۰۰ واحد تولیدی جزو ۱۰ استان برتر کشور 

در تولید ناخالص داخلی است که ۷۵ درصد GDP کشور را به خود 
اختصاص داده اند به همین دلیل اگر اعتبارات نهضت احیای واحدهای 

تولید هدفمند باشد می تواند به اقتصاد کشور کمک کند.

معاون اقتصادی استاندار البرز :

 البرز جزو ۱۰ استان برتر در تولید ناخالص 
داخلی است

رئیس پارک علم و فناوری البرز :

شرکت های پارک علم و فناوری البرز ۷ میلیون یورو 
محصول فروختند

رئیس پارک علم و فناوری البرز گفت: پارک علم و فناوری البرز با هفت میلیون یورو فروش 
در بازار خارجی و دو هزار میلیارد تومان فروش در بازار داخلی به عنوان برترین پارک علم و 

فناوری کشور شناخته شد.
مهدی عباسی در مراسم امضای تفاهم نامه همکاری راه اندازی نخستین مرکز توسعه احیای 
نوآورانه کشور در استان البرز گفت: البرز به عنوان قطب علم و فناوری کشور شناخته شده و 

پارک علم و فناوری استان هم باید متناسب با این موضوع باشد.
البرز این است که  در دل مجتمع  عباسی افزود: یکی از ویژگی های پارک علم و فناوری 
تحقیقاتی شهدای جهاد دانشگاهی قرار گرفته و این دو می توانند از ظرفیت های هم استفاده 
کنند.وی با اشاره به استقرار ۴۱۹ شرکت دانش بنیان در استان البرز، گفت: ۱۱۰ مورد از این 

شرکت ها در پارک علم و فناوری البرز مستقر هستند.
عباسی ادامه داد: سال گذشته پارک علم و فناوری البرز با هفت میلیون یورو فروش در بازار 
خارجی و دو هزار میلیارد تومان فروش در بازار داخلی به عنوان برترین پارک علم و فناوری 

کشور شناخته شد.
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اروزنامه

البرزاعلام  استان  پزشکی  علوم  دانشگاه  بهداشت  معاون 
کرد: سبد سنجش سلامت عمومی با اهتمام دولت مردمی 
سیزدهم طی ۲ سال گذشته در این استان متنوع شده است.
دکتر شهاب معینی مستوفی  در حاشیه بازدید از مراکز جامع 
سلامت کرج افزود: از نیمه دوم سال ۱۴۰۰ تاکنون طرح 
های متعددی در کنار مبارزه با ویروس کرونا برای ارتقای 

سلامت مردم در استان البرز به اجرا درآمده است.
سیزدهم  دولت  آمدن  کار  روی  از  پس   : داد  ادامه  وی 
صورت  به  کرونا  عمومی  واکسیناسیون  طرح  بلافاصله 
گسترده و فراگیر در استان البرز کلید خورد و تاکنون پنج 
به  استان  این  در  کرونا  واکسن  دز  هزار   ۲۰۸ و  میلیون 

مصرف رسیده است.
کنار  در   : گفت  البرز  پزشکی  علوم  دانشگاه  معاون 
سلامتی  سبد  در  دیگری  های  طرح  کرونا،  واکسیناسیون 
استان البرز گنجانده شد که از جمله آنها خطرسنجی بروز 
سکته های قلبی و مغزی در جمعیت بالای ۳۰ سال برای 
بیش از ۵۴۵ هزار نفر به شمار می رود. وی تشکیل ۳۳۶ 
معرض  در  نفر  هزار  از۸۳۶  بیش  پیگیری  و  رهگیری  تیم 
یک  از  بیش  انجام  کرونا،  به  مبتلا  بیمار  نزدیک  تماس 
میلیون و۳۱۲ هزار بازدید و نظارت بر رعایت پروتکل های 
اقدامات  دیگر  از  را  کرونا  بیماری  از  پیشگیری  بهداشتی 

برشمرد.
معاون بهداشت دانشگاه علوم پزشکی البرز گفت: مراقبت 
به  مبتلا  بیمار  نفر  هزار   ۲۰۶ از  بیش  به  خدمت  ارائۀ  و 
فشارخون بالا، مراقبت و ارائۀ خدمت به بیش از ۸۶ هزار 
برای  نوزاد  هزار   ۵۸ غربالگری  دیابت،  به  مبتلا  بیمار  نفر 
نزدیک  درمان  و  شناسایی  و  تیروئید  کاری  کم  تشخیص 

از دیگر  نوزادی  تیروئید  به کم کاری  مبتلا  بیمار  به ۳۴۰ 
فعالیت ها در ۲ سال گذشته تاکنون بوده است.

همچنین ، غربالگری بیش از ۵۸ هزار نوزاد برای تشخیص 
برای  روده  سرطان  غربالگری   ، کتنوری  فنیل  بیماری 
پوشش   ، سال(   ۶۹-۵۰( هدف  جمعیت  از  نفر  هزار   ۵۵۲
مراقبت   ، ازدواج  زمان  ژنتیک  غربالگری  ۱۰۰درصدی 
ارائه  افزایش   ، ماژور  تالاسمی  بتا  ناقل  زوج   ۵۳۸ ژنتیک 
افراد  برای  رایگان  دندانپزشکی  و۲  یک  سطح  خدمات 
و  اندازی  راه  مردم،  عموم  برای  دولتی  تعرفه  با  و  نیازمند 
محروم،افزایش  مناطق  در  دندانپزشکی  واحد  پنج  تجهیز 
بیمه  پوشش  تحت  دندان  و  دهان  سلامت  خدمات  تعداد 
از سه خدمت به ۱۰ خدمت، ارتقای تعداد واحدهای نمونه 
گیری مربوط به طرح غربالگری دیابت از ۲۴ واحد به ۳۳ 
واحد، راه اندازی ۳۱ واحد نمونه گیری برای مراجعان تحت 
پوشش بیمه روستایی بخش دیگری از دیگر اقداماتی است 

که معاون دانشگاه علوم پزشکی البرز به آنها اشاره کرد.
سلامت  اولیه  غربالگری  انجام   : گفت  مستوفی  معینی 
فعال  پرونده  دارای  افراد  از  از ۷۰ درصد  بیش  برای  روان 
اولیه  غربالگری  درصد   ۷۵ از  بیش  انجام   ، الکترونیک 
انجام   ، سال   ۱۸ بالای  متاهل  زنان  برای  همسرآزاری 
مخدر،  مواد  مصرف  اولیه  غربالگری  درصد   ۶۳ از  بیش 
الکل و دخانیات برای افراد بالای۱۵ سال، غربالگری اولیه 
برای بیش از ۵۵ درصد کودک آزاری )کودکان پنج تا ۱۸ 
سال(،انجام غربالگری و مشاوره پیشگیری از همسرآزاری 
برای بیش از ۷۲ درصد افراد شناسایی شده با خطر آسیب 
از خدمات بهداشتی استان  خشونت خانگی بخش دیگری 

البرز به شمار می رود.

وی انجام مداخله شناختی رفتاری برای بیش از ۷۷ درصد 
افرادی که سطح خطر مصرف دخانیات آنها بالا است، انجام 
مداخله مختصر پیشگیری از مصرف مواد مخدر برای بیش 
متوسط  خطر  سطح  با  شده  شناسایی  افراد  درصد   ۸۸ از 
به بیش  مصرف مواد،آموزش مهارت های دهگانه زندگی 
از ۲۰۰ هزار نفر، آموزش مهارت های فرزندپروری به بیش 
از ۴۵۰ میز خدمت جهت  برپایی بیش   ، نفر  از ۲۳۵ هزار 
ارائه مشاوره روانشناسی و آموزش های سلامتی ، اختصاص 
و  فردیس  نظرآباد،  آسیب  مرکز کاهش  برای سه  کانکس 
تست  و  وی«  آی  اچ  نظر»  از  غربالگری  انجام  و  کلاک 
کووید، ۲ بار در سال برای تمامی افراد تحت پوشش مراکز 

کاهش آسیب بخش دیگری از خدمات است.
فاند  گلوبال  پروژه  مدت  این  در  گفت:  مستوفی  معینی 
افغانستانی،  تبعه  هزار   ۳۵ از  بیش  برای  سل  بیماریابی 
و جذب  داوطلب سلامت  و ۶۰۰  پنج هزار  از  بیش  جذب 
عملیات  اجرای  خانواده،  سفیر سلامت  هزار   ۳۷۱ از  بیش 
جمعیت  در  سل  بیماریابی  و  تکمیلی  واکسیناسیون 

پناهندگان و مهاجران خارجی اجرا شد.
راه  مجوز  صدور   ، البرز  پزشکی  علوم  دانشگاه  معاون 
اندازی سه مرکز خدمات جامع سلامت در مناطق محروم، 
ارتقای ۶ مرکز خدمات جامع سلامت به شبانه روزی، بهره 
برداری از ۶ مراکز خدمات جامع سلامت ، بهره برداری از 
انبار دارویی ،بهره برداری از ۲ پایگاه سلامت و تجهیز و 
از  استان  مرجع  آزمایشگاه  به  مولکولی  آزمایشگاه  ارتقای 
دیگر خدمات برشمرد و گفت: آغاز عملیات احداث ۶ مرکز 
خدمات جامع سلامت ،۲ پایگاه سلامت، ۲ خانه بهداشت، 
تشکیل ۶۵ تیم مراقبت و انجام بیش از یک هزار و ۲۰۰ 
مراقبت در منزل از برنامه های اجرا شده در ۲ سال گذشته 
است.وی گفت : در کنار این اقدامات ، پایش مراکز خدمات 
پذیرایی و مواد غذایی و درمانی از جمله ۵۴۶ هزار بازدید و 
نظارت بر رعایت پروتکل های بهداشتی، رسیدگی به بیش 
هزار  از هشت  بیش  بهداشتی، صدور  هزار شکایت   ۱۶ از 
و ۴۰۰ مورد مجوز پیشنهاد تعطیلی و پلمب ۶ هزار واحد 

متخلف بخش دیگری از فعالیت ها بوده است.
معینی مستوفی بیان کرد: کسب گواهینامه »اجرای برنامه 
آب  تأمین  سامانه  در  البرز  استان   )WSP( آب  ایمنی 
برنامه  کشوری  راهبری  کمیته  از  کرج«  شهر  آشامیدنی 
ایمنی آب موفقیت دیگری بود که درماه های اخیر به دست 
آمد.وی بیان کرد: تمام شبکه های آب آشامیدنی شهری و 
روستایی استان البرز زیر پویش طرح پایش قرار گرفته است 
ضمن آنکه در بخش پایش محصولات کشاورزی سطح زیر 
درصد   ۷۲ حدود  میزان  به  خام  فاضلاب  با  آبیاری  کشت 

نسبت به سال ۱۴۰۰ در البرز کاهش یافته است.

معاون دانشگاه علوم پزشکی: 

 سبد سنجش سلامت عمومی در البرز متنوع شده است

 جلسه ستاد توسعه گلخانه های شهرستان ساوجبلاغ
 چهارمین جلسه ستاد توسعه گلخانه های شهرستان ساوجبلاغ با حضور دکتر البرزی 

فرماندار محترم و مدیران دستگاههای مرتبط برگزار شد. 
فرماندارشهرستان ساوجبلاغ دراین جلسه بر حمایت و پشتیبانی از سرمایه گذاری بویژه 
در بخش  کشت های گلخانه ای تأکید کرد و گفت: گلخانه دار و سرمایه گذار در جهت 
ما مدیران شهرستان وظیفه  مانعی مواجه شود و  با هیچ  نباید  اشتغال،  وایجاد  تولید 
را  پاگیر  و  دست  و  زائد  ومقررات  موانع  سرمایه گذاری،  امور  در  تسهیل  برای  داریم 

بزداییم.
وی افزود: سرمایه گذاران نقش فرماندهان در جنگ اقتصادی را دارند که بایستی در 
همه جوانب مورد حمایت قرار گیرند. دکتر البرزی در پایان بر تأمین آب و برق شهرک 
گلخانه ای در مهستان تأکید کرد.مدیر جهاد کشاورزی شهرستان هم طی گزارشی در 
این خصوص گفت: در این شهرستان، ۲۶۰ واحد گلخانه ای فعال وجود دارد و برای 
فعالیت ۷۶ واحد در ۵۴ هکتار، در حال صدور پروانه است و ۲۴ واحد گلخانه جدید هم 

در ۵/۵۷ هکتار در حال احداث می باشد.
را  نهایت تلاش خودمان  ولی  است  زیادی  فاصله  ها  استاندار  با  چه  اگر  افزود:  وی 
بصورت ترویجی وآموزشی بکار بسته ایم تا به سمت کشت های گلخانه ای پیش رویم.

رییس کل بیمه مرکزی ایران:

۲۰ میلیون نفر در کشور زیر پوشش
 بیمه تکمیلی هستند

مدیرعامل شرکت آبفا استان البرز :

شبکه جدید انتقال آب شهر آسارا  شهرستان کرج 
به بهره برداری رسید 

فرماندار شهرستان چهارباغ :

اداره صمت و اتاق اصناف دو بازوی مهم در ایجاد 
ثبات و آرامش و کنترل  بازار هستند

رییس کل بیمه مرکزی جمهوری اسلامی ایران با اشاره به تحول در صنعت بیمه 
کشور طی ۲ سال گذشته اعلام کرد: اکنون ۲۰ میلیون نفر در کشور زیر پوشش بیمه 

تکمیلی درمانی قرار دارند.
 مجید بهزادپور در آیین گشایش ساختمان بیمه دی استان البرز افزود: از سال گذشته 
تاکنون ۲۶ میلیون و۵۰۰ هزار واحد مسکونی کشور زیر چتر بیمه در مقابل حوادث 

مختلف قرار گرفته اند.
وی ادامه داد: برای نخستین بار در کشور بیمه شخص ثالث ویژه سرنشینان وسایل 
نقلیه ریلی در دولت سیزدهم محقق شد و برای این بخش نیز خدمات لازم پیش 

بینی شده است.
رییس کل بیمه مرکزی جمهوری اسلامی ایران گفت: امروز صنعت بیمه کشور به 
لحاظ بهره مندی از فناوری روند مناسی در پیش گرفته و شرکت های های خدمات 
بیمه ای با استفاده از فناوری ارتباطات ، خدمات غیرحضوری به مردم ارائه می دهند.
بهزادپور بیان کرد: سال گذشته ۷۰ میلیون فقره خسارت درمانی و بیمه ای توسط 
شرکت های بیمه ای کشور به مردم پرداخت شد. وی افزود: شرکت های بیمه ای 

کشور متناسب با شرایط اقتصادی جامعه خدمات لازم را به مردم ارائه می دهند.

شبکه توزیع و انتقال آب جدید شهر آسارا از توابع شهرستان کرج به مناسبت هفته دولت 
مورد بهره برداری قرار گرفت و مشکل کمبود آب این شهر برطرف شد.

البرز در آیین بهره برداری از این طرح  حمیدرضا نامداری مدیرعامل شرکت آبفا استان 
گفت : برای انتقال آب به شهر آسارا حدود سه کیلومتر شبکه جدید احداث شده است.

وی ادامه داد: همزمان با احداث شبکه جدید آبرسانی آسارا ، ۱۵۴ فقره انشعاب فرسوده نیز 
بازسازی و شبکه انتقال قدیمی این شهر از مدار خارج شد.نامداری گفت: با بهره بهرداری 

از این طرح مشکل کمی و کیفی آب شهر آسارا برطرف شد.

فرماندار شهرستان چهارباغ عنوان کرد : اداره صمت و اتاق اصناف دو بازوی مهم در 
ایجاد ثبات و آرامش و کنترل  بازار هستند. 

 هیات رئیسه اتاق اصناف شهرستان با فرماندار دیدار کردند.
گرامیداشت  ضمن  دیدار  این  در  چهارباغ  شهرستان  اصناف  اتاق  اعضای  و  رئیس 
هفته دولت، از زحمات و تلاش های جعفری فرماندار در پیشبرد اهداف توسعه ای 

شهرستان و حمایت از اصناف و بازاریان تقدیر و تشکر نمودند.
فضای  آوردن  فراهم  داشت:  اظهار  دیدار  این  در  در شهرستان  دولت  عالی  نماینده 
مناسب جهت تامین کالا و اجناس با کیفیت و قیمت مناسب در جهت جلب رضایت 
قشر عموم مردم و تعادل و تنظیم بازار را یکی از وظایف و اهداف مهم اتاق اصناف 

برشمرد.
موجبات  اصناف  و  مسئولین  و  مردم  بین  تعامل  فضای  ایجاد  با  اینکه  بیان  با  وی 
شهرستان  مختلف  دستگاههای  حمایت  افزود:  کرد،  خواهد  فراهم  را  رضایتمندی 

پشتوانه ای قوی برای اصناف شهرستان است. 
ایشان در پایان افزود: اهتمام ویژه به امر بازرسی و نظارت بر بازار و جلوگیری از گران 
فروشی و کم فروشی، نظارت بر موضوع عفاف و حجاب و سایر تخلفات نقش مهمی 
در ثبات بازار دارد و انتظار این است در راستای سیاست های نظام مقدس جمهوری 

اسلامی و شهرستان همه اتحادیه های صنفی و مجموعه اتاق اصناف گام بردارند. 

 مدیرعامل شرکت گاز استان البرز :

۱۶ روستای طالقان به شبکه سراسری 
گاز پیوستند

استاندار البرز :

مولدسازی اموال دولتی در راستای 
تأمین نیازهای مردمی است

به شبکه  دولت  هفته  از  روز  پنجمین  در  البرز  استان  طالقان  تابعه شهرستان  روستای   ۱۶
سراسری گاز پیوستند.

سیدرضا غفاریان مدیرعامل شرکت گاز استان البرز در آیین بهره برداری از شبکه گاز این 
روستاها گفت : طول شبکه اصلی و خط تغذیه گازرسانی این روستاها ۸۳ کیلومتر است که 

با کار جهادی به سرانجام رسیده است.
وی ادامه داد: این طرح گازرسانی در مجموع ۲ هزار و ۲۰۵ میلیارد ریال هزینه در برداشته 
است و در سال گذشته نیز برای گاز رسانی به شهر و روستاهای شهرستان طالقان ۱۱ هزار 

میلیارد ریال صرف شد.
تنها شهر باقیمانده آسارا در استان البرز و تمام روستاهای واجد شرایط عملیات گازرسانی 
آنها در کمتر از ۱۵ ماه به پایان رسید و حدود ۵۸ روستا که باقیمانده بود در هفته دولت در 
از  حال نصب علمک هستیم و همه روستاهایی که واجد شرایط بودند در زمستان امسال 

نعمت گاز برخوردار هستند.
وی بیان کرد: در مجموع ۲۹۱ روستای استان البرز واجد شرایط گاز رسانی بودند که اکنون 

از نعمت گاز برخوردار شدند.
شرکت گاز استان البرز بیش از یک میلیون مشترک گاز دارد.

استاندار البرز گفت: هدف دولت سیزدهم از این طرح، توجه ویژه به مردم و نیازها و 
قرار  تاثیر  اعتباری و تحریم ها تحت  بواسطه محدودیت های  مطالبات آن ها است که 

گرفته اند.
سالن  در  که  دولت  دارایی های  مولدسازی  جلسه  در  البرز  استاندار  عبداللهی،  مجتبی 
جلسات حوزه استاندار برگزار شد، بر ضرورت تعامل دستگاه ها برای این امر تاکید کرد 
و گفت: در نشست های مستمر آخرین اقدامات دستگاه ها در راستای مولدسازی اموال 

دولت مورد بررسی قرار گرفت و برای موانع روند این امر چاره اندیشی می شود. 
استاندار البرز تحقق طرح دولت سیزدهم در راستای مولدسازی اموال دولتی با هدف 
بهره مندی مردم جهت ارتقا زیرساخت ها، سرانه ها و تکمیل پروژه های نیمه تمام را 

یک اقدام مهم و اثرگذار اعلام کرد.
تاثیری بر توسعه  اموالی که اکنون کارآیی و  از ظرفیت  با بهره گیری  ادامه داد:  وی 

استان ندارند، می توان بسیاری از عقب ماندگی ها و کمبودها را جبران کرد.
و  نیازها  و  مردم  به  ویژه  توجه  طرح،  این  از  سیزدهم  دولت  هدف  افزود:  عبداللهی 
قرار  تاثیر  اعتباری و تحریم ها تحت  بواسطه محدودیت های  مطالبات آن ها است که 

گرفته اند. 
استاندار البرز از تمامی دستگاه های استان خواست تا با اهتمام ویژه ای در این رابطه 

اقدام کنند و مسیر تحقق اهداف را تسریع کنند.
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سه شنبه
۷ شهریور ۱402  میهنآ ن00مار

اروزنامه
مهرگان  در  طالقان  سد  آب  برداری  بهره  از  قزوین  استاندار 
خبر داد و گفت: این پروژه به زودی با هدف تامین آب شرب 
پایدار و با کیفیت برای مصرف شهروندانی مهرگانی اجرایی 

می شود.
در  دولت  هفته  از  روز  چهارمین  در  و  اعلایی  محمدمهدی 
مراسم افتتاح پروژه های شهرستان آبیک تصریح کرد:  سال 
ویژه  اراده  یک  جمهور  رییس  دستور  به  که  زمانی  گذشته 
از  برسد،  آبیک  شهر  به  طالقان  سد  آب  تا  گرفت  ای شکل 
اردیبهشت سال گذشته تا مردادماه همان سال و با یک کار 

جهادی و شبانه روزی این طرح به پایان رسید.
وی تصریح کرد: مطالبه خاص مردم زیاران بر این بود تا از 
آب این سد بهره مند شود که این خواسته و آرزوی چند ساله 
نیز  استان  مسوولان  همه  همراهی  و  همت  تلاش،   با  آنان 

محقق شد.
نماینده عالی دولت در استان قزوین تاکید کرد: خوشبختانه با 
با کیفیت ترین نوع  انتقال آب از سد طالقان به آبیک امروز 
آب مورد استفاده مردم منطقه قرار گرفته اما در امر آبرسانی 
نیز مسایل و مشکلاتی از جمله وجود اراضی مربوط به آستان 
قدس نیز وجود داشت که این مساله در حال حاضر مشکلی 

ایجاد نکرده اما پیگیر موضوع هستیم.
به  توجه  با  زیاران  شهر  کرد:  خاطرنشان  قزوین  استاندار 
گردشگری  و  توریستی  شهر  یک  خود  جغرافیایی  موقعیت 
شکل  بهترین  به  اقتصادی  مزیت  این  از  بایستی  که  است 

بهره جست.
و  مسایل  از  یکی  به  امروز  آب  موضوع  کرد:  اضافه  اعلایی 
مشکلات جهانی تبدیل شده و حتی در کشورهای پر آب دنیا 
هم گرفتاری هایی نیز ایجاد کرده است، به همین دلیل باید 
برای  ریزی  برنامه  و  مصرف  مدیریت  برای  رو  پیش  فضای 

تولید آب به صورت مدبرانه تر دنبال شود.
جزو  آن  مدیریت  و  آب  وری  بهره  سطح  ارتقاء  افزود:  وی 

کار  نیز  آن  بارز  نمونه  استان است که  دستور کارهای جدی 
این  باید  و  بود  آبیک  به  طالقان  آب سد  انتقال  اجرای طرح 

طرح ها ادامه دار باشد.
استاندار قزوین اضافه کرد: سدهای نهب و بالاخانلو نیز جزو 
آب  زمینه  در  استان  و  کشور  کلیدی  و  محوری  های  پروژه 
به شمار می روند و در کنار این ۲ پروژه بزرگ، پروژه های 

دیگری را هم در همین رابطه پیگیر هستیم.

استاندار قزوین:  

آب سد طالقان بزودی به مهرگان می رسد

رییس اداره بهداشت و بیماری های دامی اداره کل دامپزشکی البرز :

تزریق واکسن هاری به ۴۳۰۰ قلاده سگ
 در روستاهای البرز

فرمانده انتظامی شهرستان کرج :

کشف بیش از ۴۷هزار انواع قرص های دارویی 
خارجی قاچاق در کرج 

فرمانده انتظامی شهرستان ساوجبلاغ :

دستگیری ۱۶ سارق و کشف ۲۹ فقره سرقت
 در طرح پاکسازی ساوجبلاغ 

درصدی   ۵۳ رشد  از  البرز  دامپزشکی  کل  اداره  دامی  بیماری های  و  بهداشت  اداره  رییس 
واکسیناسیون علیه بیماری هاری در سگ های صاحبدار روستایی استان خبر داد.

علیرضا شریفی با اشاره به طرح سرتاسری مایه کوبی علیه بیماری هاری اظهار کرد: در این 
طرح سگ های صاحبدار و نگهبان گله در روستاهای استان علیه بیماری هاری ایمن سازی 

می شوند.
در  از ۴۳۰۰ قلاده سگ  بیش  جاری  اول سال  ماهه  پنج  در  راستا  در همین  داد:  ادامه  وی 

روستاهای استان علیه این بیماری واکسینه شدند.
 شریفی توضیح داد: طبق آمار ارائه شده میزان واکسیناسیون هاری در پنج ماهه اول امسال در 
مقایسه با مدت مشابه سال قبل ۵۳ درصد افزایش داشته که این امر سطح ایمنی گسترده تری 
در دام ها ایجاد می کند.وی  اضافه کرد: با توجه به ماهیت بهداشت عمومی و مشترک بودن 
بیماری هاری از دامداران و روستاییان درخواست می شود با اکیپ های مایه کوب دامپزشکی 
در برنامه واکسیناسیون بر علیه بیماری هاری همکاری کنند. این مسئول گفت: دامداران باید 
ضمن رعایت اصول امنیت زیستی در دامداری ها از تماس سگ ها و سایر حیوانات حیات وحش 

با دام های اهلی جلوگیری تا از شیوع احتمالی ویروس به خوبی جلوگیری کنند.

فرمانده انتظامی شهرستان کرج از کشف ۴۷هزار و ۵۰۰ عدد انواع قرص های دارویی 
خارجی قاچاق در این شهرستان خبر داد. 

به گزارش خبرنگار پایگاه خبری پلیس، سرهنگ »پیمان گودرزی«  در تشریح جزئیات 
این خبر، اظهار داشت: به دنبال  دریافت اخباری مبنی بر نگهداری تعداد قابل توجهی 
قرص های دارویی قاچاق در یکی از واحدهای مسکونی در منطقه حصارک کرج ، بررسی 

موضوع در دستور کار کلانتری۱۶ حصارک قرار گرفت.
وی ادامه داد: پس از حضور ماموران در محل و اطمینان از صحت خبر طی هماهنگی با 
مرجع قضائی ماموران وارده عمل شده و در بازرسی از محل موردنظر  تعداد ۴۷ هزار و 

۵۰۰ عدد انواع قرص های دارویی خارجی قاچاق کشف کردند.
 تصریح کرد:  یک نفر در این زمینه دستگیر و برای انجام مراحل قانونی تحویل مراجع 
قضائی شد.فرمانده انتظامی شهرستان کرج، در انتها از مردم خواست تا در صورت اطلاع 

از موارد مشابه، پلیس را از طریق سامانه ۱۱۰ در جریان امور قرار دهند.

فرمانده انتظامی شهرستان ساوجبلاغ از اجرای طرح پاکسازی نقاط آلوده در این شهرستان خبر داد 
و گفت: در این طرح ۱۶ سارق دستگیر و ۲۹ فقره سرقت کشف شده است. 

اظهار داشت: طرح  پلیس ساوجبلاغ  نمایشگاه کشفیات  برپایی  سرهنگ علی سلیمانی در حاشیه 
نقاط  این پلیس ساوجبلاغ در  از تمام توان  برنامه ریزی و بهره مندی  با  اجتماعی  امنیت  ارتقای 

مختلف شهرستان ساوجبلاغ به اجرا گذاشته شد.
وی افزود: در این طرح با محوریت پلیس آگاهی و همکاری بخش های مختف انتظامی ۱۶ سارق 

حرفه ای شناسایی و در چند عملیات ضربتی دستگیر شدند.
وی با اشاره به اعتراف سارقان دستگیرشده به ۲۹ فقره سرقت، تصریح کرد: کشف ۶ کیلو و ۱۴۶ 
گرم انواع مواد مخدر، دستگیری ۲۴ فروشنده مواد مخدر  و جمع آوری ۷۷ معتاد متجاهر و معرفی به 
مراکز بازپروری از توفیقات حاصل شده در این طرح می باشد.این مسئول انتظامی با اشاره به کشف 
۲ هزار و ۵۵۰ لیتر سوخت قاچاق و دستگیری ۲ نفر خاطر نشان کرد: توقیف ۸۶ دستگاه خودرو و 
موتورسیکلت متخلف از سایر کشفیات صورت گرفته در جریان این طرح عنوان کرد.وی با بیان اینکه 
اجرای این طرح سبب رضایتمندی مردم، خانواده معظم شهداء و معتمدین محله های ساوجبلاغ 
را به دنبال داشت، اظهار داشت: طرح های ارتقاء امنیت اجتماعی در نقاط مختلف شهرستان ادامه 
خواهد داشت و از شهروندان این انتظار می رود، ضمن استفاده از تجهیزات و اصول ایمنی و حفاظتی 
در پیشگیری از جرم به منظور مراقبت از اماکن و خودروهای خود، با مشاهده و اطلاع از هرگونه 

جرائم و موضوع مشکوک، موارد را با تلفن ۱۱۰ به پلیس گزارش دهند.

معاون اجتماعی و پیشگیری از وقوع جرم دادگستری کل استان البرز :

ساماندهی روابط حقوقی اشخاص در معاملات املاک و خودرو در استان البرز
دادگستری  جرم  وقوع  از  پیشگیری  و  اجتماعی  معاون 
کل استان البرز با تشریح گام های عملی برای ساماندهی 
روابط حقوقی اشخاص در معاملات املاک و خودرو گفت 
که این اقدام، گامی مهم و ضروری برای کاهش ورودی 
پرونده به دستگاه قضایی است.نشست ساماندهی روابط 
حقوقی اشخاص در معاملات املاک و خودرو به ریاست 
فرید نجف نیا معاون اجتماعی و پیشگیری از وقوع جرم 
دادگستری کل استان البرز و با هدف پیشگیری از جرایم 

و تخلفات این صنوف برگزار شد.
نجف نیا در این نشست با اشاره به انعقاد تفاهم نامه بین 
سازمان ثبت اسناد و املاک کشور و معاونت اجتماعی و 
پیشگیری از وقوع جرم قوه قضائیه اظهار کرد: امسال هم 
پیشگیری  برای  برنامه های متعددی  مانند سال گذشته 
برگزاری  که  داریم  خودرو  و  املاک  حوزه  جرایم  از 
خودرو،  و  املاک  مشاورین  برای  آموزشی  کلاس های 
اندازی  راه  این صنوف،  مشاورین  فعالیت  پایش  و  رصد 

گشت های مشترک و انجام بازدیدهای میدانی و پیگیری 
پلمپ واحدهای صنفی متخلف با مشارکت دادستان های 

حوزه های قضایی استان  بخشی از این برنامه است.
این مقام مسؤول خاطرنشان کرد در سال ۱۴۰۱، به همت 
دادگستری  جرم  وقوع  از  پیشگیری  و  اجتماعی  معاونت 
کل استان البرز و مشارکت دستگاه های مربوطه، تعداد 
در  متقاضی حضور  املاک  برای مشاورین  پروانه   ۱۶۳۰

آموزش های تخصصی صادر شد.

 مدیرعامل شرکت بیمه دی :

زمان پرداخت هزینه درمانی ایثارگران کشور
 کاهش یافت

برای  ایثارگران  اینکه در سال های گذشته جامعه  بیان  با  بیمه دی   مدیرعامل شرکت 
دریافت هزینه های درمانی خود در این بیمه چند ماه در انتظار بودند ، اعلام کرد: اکنون 

این مدت زمان به حدود ۲۰ روز کاهش یافته است.
طاهر موهبتی در حاشیه آیین گشایش ساختمان شعبه بیمه دی استان البرز به خبرنگاران 
گفت: اکنون یک میلیون و ۲۵۰ هزار جانباز، حدود ۶۰ هزار آزاده و بیش از ۳۵۰ هزار تن 

از خانواده های ایثارگران کشور زیر چتر خدمات بیمه دی قرار دارند.
وی ادامه داد: با توجه به عوارض جانبازی دوران دفاع مقدس ، میزان مراجعه این عزیزان 

به مراکز درمانی و بیمه دی بالا است و برای آنان خدمات ویژه پیش بینی شده است.
ایثارگران  و  ، جامعه جانبازان  بیمه دی کشور  : ۶۸ درصد جمعیت هدف  موهبتی گفت 

هستند و به تناسب نیازهای درمانی آنها خدمات ارائه می شود.
وی اظهار کرد: سرانه مراجعه جانبازان و ایثارگران تحت پوشش به مراکز درمانی ۱۳ بار 

در ماه است که به نسبت سایر قشرها بالا است.
مدیرعامل شرکت بیمه دی بیان کرد: بر این اساس روزانه بیش از ۷۰ هزار مورد مراجعه 

این عزیزان برای دریافت خدمات به شعب این بیمه در کشور شاهد هستیم.
وی با اشاره به اینکه ۵۵ درصد سرمایه بیمه دی متعلق به جامعه ایثارگران کشور است 

، گفت : امسال درآمد این بیمه از محل مشارکت بورس ۱۵۳ درصد رشد داشته است.

مدیرکل منابع طبیعی البرز :

طرح های آبخیزداری جاده چالوس 
جلوی فاجعه را گرفت

استاندار زنجان :

ایجاد شغل و ثروت در حوزه اقتصاد 
دیجیتال مورد توجه قرار گیرد

مدیرکل منابع طبیعی البرز با اشاره به اینکه سیل اخیر جاده چالوس با شدت و سرعتی که داشت 
این  در  آبخیزداری  اخیر، چندین طرح  کرد: طی چند سال  اظهار  باشد،  بار  فاجعه  می توانست 

محدوده انجام شده که از وقوع بحران جلوگیری کرد.
کنترل  مراتع،  وضعیت  بهبود  در  آبخیزداری  عملیات  اهمیت  و  نقش  به  اشاره  با  بیات  اصغر 
فرسایش، جلوگیری از رسوب و نهایتاً حفاظت از آب و خاک توضیح داد: اجرای فنی و اصولی 
پروژه های آبخیزداری باعث ذخیره و نفوذ نزولات آسمانی، افزایش پوشش گیاهی، تثبیت مقدار 
آبراهه ها و کاهش سرعت و  افزایش طول عمر مفید سدها، تعدیل شیب  فرسایش و رسوب، 
قدرت تخریب سیلاب می شود.این مسئول با بیان اینکه هدف اصلی آبخیزداری، انجام مجموعه 
اقدامات جامع جهت دستیابی به پایداری سرزمین است، افزود: با توجه به شرایط خاص استان 
البرز از قبیل شیب زیاد، رودخانه های مهم، جمعیت بالا و همچنین استقرار کاربری های مختلف 
موضوع  به  توجه  آبخیز،  حوضه های  خروجی  در   ... و  صنعتی  مسکونی،  کشاورزی،  قبیل  از 

آبخیزداری در اولویت قرار گرفته است.
وی ابراز کرد: در اجرای عملیات آبخیزداری اولویت با مناطقی است که دارای دام مازاد و پوشش 
گیاهی نامناسب هستند و یا احتمال وقوع سیل در آنها زیاد است.بیات ادامه داد: برای اجرای 
این پروژه ها به دنبال جذب مشارکت حداکثری مردم هستیم چون زمانی که مردم به صورت 
خودجوش و داوطلبانه پای کار بیایند، امور با کیفیت و سرعت بیشتری انجام و نتیجه دلخواه 

را خواهد داشت.
وی توضیح داد: ما از مردم انتظار کمک مالی در اجرای طرح های آبخیزداری را نداریم و حضور 
فیزیکی آنها برای انجام برخی امور مثل جمع آوری سنگ، حضور در کنار عوامل پیمانکار در 

زمان جاده سازی و ... کفایت می کند.
وی بیان کرد: با فرهنگسازی درست، مردم به عنوان همیاران طبیعت عمل کرده و در طرح های 

مربوط به جنگل و مرتعداری مشارکت خواهند کرد.
این مسئول خاطرنشان کرد: منابع طبیعی متعلق به همه مردم است و باید همه دست به دست 

هم دهیم تا از از این ظرفیت خدادادی به بهترین شکل استفاده کنیم.

استاندار زنجان گفت: باید بتوانیم در حوزه اقتصاد دیجیتال شغل و ثروت ایجاد کنیم.
وزیر  با  که  زنجان  استان  اطلاعات  فناوری  و  ارتباطات  حوزه  فعالان  نشست  در  افشارچی  محسن 
نرم افزاری تحت عنوان »زنجان من«  تولید  اینکه  بیان  با  برگزار شد،  اطلاعات  فناوری  و  ارتباطات 
با  دو سال گذشته  کرد: طی  اظهار  است،  داده شده  زنجان سفارش  استان  فناوری  و  علم  پارک  به 
مسئله نظارت مشکل داشتیم که سعی شد در این حوزه مردم را وارد کرده و به سمتی حرکت کنیم 
که اطلاعاتی به مردم دهیم که بدانند دنبال چه چیزی هستند و این روند را ادامه خواهیم داد.وی با 
بیان اینکه با نظرسنجی های مقطعی می توان به راحتی از مردم بازخورد گرفت، افزود: باید بتوانیم در 
حوزه اقتصاد دیجیتال شغل و ثروت ایجاد کنیم. همچنین درخصوص سرویس »شهر هوشمند« نیز 
اگر شهرداری پای کار بیاید خدماتی همانند حمل ونقل نیز وارد آن خواهد شد.افشارچی با بیان اینکه 
در حوزه اشتغال دانش بنیان باید انرژی بیشتری صرف شود، تصریح کرد: با تلاش می توان به نتیجه 

رسید؛ البته باید اقدامات هدفمند و با برنامه باشد.
مدیرکل ارتباطات و فناوری اطلاعات استان زنجان نیز در خصوص تقویت و توسعه کسب و کارهای 
حوزه ICT در زنجان، گفت: یکی از راهکارهای تقویت کسب وکارهای حوزه ICT در زنجان، تقویت 
سازمان نظام صنفی رایانه ای است و اگر این مجموعه قوی تر شود، بخش خصوصی قوی تر عرض اندام 
خواهد کرد.حامد سرائی افزود: در سطح استان زنجان و با راهبری مسئولان ارشد استانی، اولویت های 
اقتصاد دیجیتال در دو حوزه تولید محتوا در فضای مجازی و کشاورزی هوشمند تدوین شده است. 
همچنین در گام اول توانسته ایم دسترسی های پرسرعت را برای کسب وکارهای خصوصی فراهم کنیم. 
همچنین برای دو پارک علم و فناوری استان نیز دسترسی پرسرعت را فراهم کرده ایم.این مسئول 
تصریح کرد: پهنای باند استان ۲۷۰ گیگابیت بر ثانیه بوده و متوسط مصرفی آن ۸۰ گیگابیت بر ثانیه 
است که بین ظرفیت موجود در استان و بهره برداری از آن فاصله وجود دارد. همچنین با حمایت وزارت 
ارتباطات و فناوری اطلاعات برای توسعه فیبرنوری در استان، اقداماتی صورت گرفته و گام های اولیه 
آن انجام شده و امروز آغاز پروژه FTTX را خواهیم داشت.سرائی با بیان اینکه آیین نامه تبصره ۱۸ 
استان  کارهای  و  کسب  شرمنده  زمینه  این  در  و  نیست  استانی  کسب وکارهای  ظرفیت  با  متناسب 
شده ایم، خاطرنشان کرد: برخی از پروژه های اصلی دولت الکترونیک عمدتا توسط شرکت های استانی 
انجام می شود. همانند پروژه مدیریت زمین، زیرساخت داده های فضاپایه STI و ... که پیمانکار آن ها 

شرکت های زنجانی هستند.
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پیاده روی  نمایشگاه سه بعدی تجسمی و معرفتی جاماندگان 
اربعین حسینی در مصلای نماز جمعه کرج برپا شد.

 نماینده ولی فقیه در استان البرز و امام جمعه کرج در بازدید از 
نمایشگاه تجسمی و معرفتی جاماندگان اربعین که در مصلای 
کرج برگزار شد، گفت: برپایی این نمایشگاه توسط مجتمع بین 
که  است  بوده  ای  شایسته  اقدامات  از  یکی  مهدیون  المللی 

چندین سال متمادی برگزار شده است.
و  رشد  افزود:  همدانی  حسینی  محمدمهدی  سید  اله  آیت 
در  که  توانست  که  رسید  جایی  به  مجموعه  این  بالندگی 

کشور عراق این رویداد فرهنگی برگزار شود.
مهدیون  المللی  بین  مجتمع  اینکه  بیان  با  کرج  جمعه  امام 
ماندگار  و  دائمی  صورت  به  نمایشگاه  این  برپایی  خواستار 
هستند، افزود: این مهم همت و یاری همه مسئولین فرهنگی 
استان را می طلبد. در صورت شکل گیری این نمایشگاه به 
صورت دائمی، اقشار و گروه های مختلف فکری و انسانی 
از سایر استان های کشور نیز می توانند با سفر به البرز، از 
آن  معنوی  فیوضات  از  و  کنند  بازدید  ما  استان  داشته  این 

بهره مند شوند.

نمایشگاه تجسمی و معرفتی واقعه عاشورا
 به صورت دائمی در استان البرز برگزار خواهد شد

در ادامه محمود شفیق مدیر مجتمع بین المللی مهدیون کرج 
گفت: نمایشگاه تجسمی و معرفتی جاماندگان اربعین در سال 
های گذشته در کربلا معلی برگزار شده و امسال دهه اول در 
محل مجتمع مهدیون کرج برگزار شد و در ماه صفر در مصلای 
کرج برپا شده است.وی اظهار کرد: افرادی که نتوانستند برای 
زیارت اربعین به کربلای معلی مشرف شوند می توانند دلهای 
خود را از این مکان معنوی به کربلا پرواز بدهند.مدیر مجمتع 
نمایشگاه تجسمی  اینکه  به  اشاره  با  الملی مهدیون کرج  بین 
البرز  استان  در  دائمی  به صورت  اربعین  جاماندگان  معرفتی  و 
می  هم  دیگر  های  استان  کرد:  خاطرنشان  شود،  می  برگزار 
توانند از نمایشگاه بازدید داشته باشند، ضمن اینکه برای قشر 
جوان موثر خواهد بود.وی افزود: این نمایشگاه کل تاریخ تشیع، 
تاریخ مهدویت، دعای ندبه تجسمی و معرفتی را با الهام گرفتن 
است  امید  و  کشد  می  تصویر  به  الهی  اولیای  و  انبیا  سیره  از 
بتوانیم به عنایت امام زمان )عج( و لطف امام جمعه محترم کرج 
این مهم را در استان به نتیجه برسانیم.در نمایشگاه تجسمی و 
معرفتی جاماندگان اربعین حسینی ماکت واقعه عاشورا، ماکت 
سه بعدی بین الحرمین و تابلوهای نقاشی وقابع بعد از عاشورا 

برای عموم به نمایش گذاشته شده است.
علاقه مندان می توانند از روز ششم تا ۲۵ شهریور ماه، از ساعت 
۱۸:۳۰ الی ۲۲:۳۰ و روزهای جمعه از ساعت ۱۰:۳۰ صبح الی 

۱۴ از این نمایشگاه بازدید کنند.

نمایشگاه تجسمی و معرفتی جاماندگان اربعین 
در کرج دایر شد

بازگشت به سرزمین یادها و خاطرات هور
 در »شکارچیان ماه«

رمان »شکارچیان ماه« نوشته محمدرضا بایرامی چندی است توسط انتشارات سوره مهر منتشر و 
راهی بازار نشر شده است.

بستر زمانی داستان این رمان، سال های جنگ تحمیلی و دفاع مقدس است. راوی آن نیز یک نگهبان 
شرکت تعطیل شده در جنوب است که جنگ زندگی اش را متحول کرده است. این راوی بناست از 
خلال سطور و صفحات رمان »شکارچیان ماه« وضعیت مناطق هور را در جنگ روایت کند. او پیش 
از شروع جنگ، نگهبان یک باغ تاک بوده و با شروع تجاوز نیروهای بعثی به خاک ایران، مسئول 
حراست از منطقه جنگی را به عهده گرفته است.بایرامی پیش از شروع متن داستان، این تذکر را به 
مخاطبش داده که داستان، همان قدر به واقعیت نزدیک است که پلنگِ سر کوه به ماه. به این ترتیب 
حوادث، اماکن و شخصیت های قصه، هرچند هم واقعی به نظر برسند یا در تاریخ با همین اسامی آمده 
باشند، همه خیالی هستند.»شکارچیان ماه« در ۱۳ فصل نوشته شده است.مشروح متن این یادداشت 
را در ادامه می خوانید:»ادبیات دفاع مقدس در دهه های اخیر فراز و نشیب های زیادی داشته و حالا 
به جایگاهی رسیده که بشود انتظار داشت آثاری پخته و ماندگار به قلم آن گروه از نویسندگانی که 
همواره در این عرصه قلم زده و از رشادت ها و حماسه های آن دوران نوشته اند، خلق و منتشر شود. 
در راستای چنین انتظاری اخیراً اثری داستانی به قلم محمدرضا بایرامی منتشر شده که در ادامه آثار 
قبلی این نویسنده، اثر متفاوت با موضوع دفاع مقدس است و پیامدهای جنگ در سال های اخیر را 
محور داستان قرار داده است.محمدرضا بایرامی که خود از نویسندگان صاحب سبک و پیشکسوت 
ادبیات دفاع مقدس است، در رمان جدید خود؛ »شکارچیان ماه« به سراغ رزمنده ای رفته است که 
ایام دارد و  پایان جنگ تحمیلی، هنوز دل در گرو آن  از  نبردها و گذشت چند دهه  پایان  به رغم 
پیوند خاطراتش او را به جایی کشانده است که روزگاری محل حماسه های رزمندگان در دوران دفاع 
مقدس بوده است. شخصیت محوری داستان، مردی به نام »صابر« است که در زمان جنگ حضور 
مؤثری در میادین نبرد داشته است. او مهارتی در زندگی شخصی خود داشته که در زمان جنگ مورد 
توجه فرماندهان نظامی قرار می گیرد و او را به گروه های ویژه منتقل می کنند. مهارت ویژه صابر، تیر 

انداختن در تاریکی است که پیش از شروع جنگ و در مزرعه خانوادگی آموخته است.
فصل های اولیه داستان شکارچیان ماه به مرور خاطرات صابر از روزهای زندگی در یکی از محله های 
جنوب تهران اختصاص یافته که در آن، مخاطب با شکل گیری شخصیت انقلابی این رزمنده آشنا 
می شود. صابر یکی از جوانان محله است که در بحبوحه حوادث اول انقلاب در برنامه های پایگاه 
مسجد محله مشارکت دارد و همزمان شاهد فعالیت گروه های چپ است که از معابر محله برای 

تبلیغ مرام و ایدئولوژی خود استفاده می کنند.
شهادت یکی از بچه های محله، یوسف، صابر را راهی جبهه ها می کند و او تا پایان جنگ با جبهه 
و جنگ و رزمندگان به نوعی ارتباط دارد و در سال های بعد از جنگ هم در یک مزرعه خانوادگی 
واقع در اطراف تاکستان روزگار می گذراند، اما در یکی از این روزها به واسطه دیدار مجدد با یکی 
از افراد مؤثر در زمان جنگ، برای کار نگهبانی به منطقه ای خشک در هور می رود و با دیدن برخی 
نشانه های بر جا مانده از دوران دفاع مقدس در منطقه هور، دوباره یادها و خاطرات آن دوران به 
ذهنش هجوم می آورد و بخش دیگری از داستان با تداعی این خاطرات شکل می  گیرد. بخشی از 
بیان می شود و بخشی  قالب یک فصل جداگانه  خاطرات گذشته به شکل روایت های مستقل در 
دیگر در قالب ترکیبی از اتفاق های زمان حال و تداعی خاطراتی همسو در زمان های گذشته روایت 

می شود.
حوادث رمان هر چه جلوتر می رود، به زمان حال داستان نزدیک می  شود: »طوفان گرد و خاک شروع 
شده بود و رمل های ریز با خودش می آورد. ماشین ها به سختی دیده می  شدند. برگشت به جایی که 
جنازه پیدا شده بود. دیگر بوی خوشی نمی آمد و یا او احساسش نمی کرد. این پاره های استخوان از 
آنکه بود؟ شاید اصلًا نظامی نبود و رهگذری بود راه گم کرده که در همین جا عمرش تمام شده بود. 

اما چه کسی دفنش کرده بود؟ و چرا تا حالا سراغش را نگرفته بودند.
 شاید مردی بود که در حال عبور ناگهان گرفتار خمپاره سرگردانی شده بود در جایی پرتی، بی آن 
که کسی از سرنوشتش اطلاع پیدا کرده باشد. رو به قبله خوابیدنش اما نشان می داد که او را دفن 
کرده اند. اگر کسی کشته بودش، دلیلی نداشت که رو به قبله دفنش کند.« صابر ذهن چند پاره ای 
دارد؛ از یک سو آمده است به عنوان نگهبان یک مکان دور افتاده انجام وظیفه کند و از سوی دیگر، 
نشانه هایی در آن مکان دور افتاده می بیند و حوادث و اتفاق هایی از گذشته در ذهنش تداعی می شود 
که او را از زمان و مکان فعلی جدا می کند و به زمان های دور در گذشته های نه چندان دور می برد 

که همراه سایر دوستان رزمنده در عملیات های نظامی آن دوران حضور و نقش مؤثری داشته اند.
کتاب »شکارچیان ماه« در ۳۸۶ صفحه، شمارگان هزار و ۲۵۰ نسخه و قیمت ۱۶۵ هزار تومان 

عرضه شده است.

مدیرکل نوسازی مدارس استان زنجان :

۳۳ کلاس درس همزمان با هفته دولت در زنجان 
افتتاح می شود

مدیرکل نوسازی مدارس استان زنجان گفت: به منظور توسعه فضاهای آموزشی ۳۳ کلاس درس طی 
هفته دولت در این استان افتتاح شده و مورد بهره برداری قرار می گیرد.

حمیدرضا اسلامی در گفت  و گو با خبرنگار ایرنا افزود: این تعداد کلاس درس در قالب هشت پروژه با 
اعتباری بالغ بر ۴۱۰ میلیارد ریال در سطح نواحی و مناطق استان وارد فاز بهره برداری می شوند تا در 

آغاز سال تحصیلی جدید بخشی از چالش کمبود فضای آموزشی در استان مرتفع شود.
وی تصریح کرد: تمام تلاش خود را به کار خواهیم گرفت تا با استفاده از ظرفیت های موجود، دیگر 
تا اول مهر ماه ۱۴۰۲ تکمیل کنیم و در  پروژه های آموزشی و پرورشی که پیشرفت بالایی دارند را 

مجموع بیش از ۱۰۰ کلاس درس به آموزش و پرورش استان تحویل دهیم.
مدیرکل نوسازی مدارس استان زنجان با اشاره به اینکه استان زنجان دارای چند پروژه مهم در حوزه 
ساخت مدارس به ویژه در شهرک های اقماری است، گفت: در حال حاضر ۱۳۵ پروژه مدرسه سازی 

در استان در حال اجراست.
اسلامی گفت: ساخت ۳۷۳ کلاس درس جزو پروژه های نوسازی مدارس است که از این تعداد ۱۳۷ 

کلاس درس تعهد خیری و الباقی پروژه های دولتی است.
وی تصریح کرد: خوشبختانه شاهد نهضت مدرسه سازی در استان زنجان هستیم و تا مهر امسال در 

نظر داریم بخش قابل توجهی از پروژه ها را تکمیل کنیم و به آموزش و پرورش استان تحویل دهیم.

معاون فرهنگی میراث فرهنگی، صنایع دستی و گردشگری آذربایجان غربی :

تعیین حریم ۱۵ محوطه تاریخی 
آذربایجان غربی در دستور کار قرار گرفت

 مدیرکل آموزش و پرورش استان قزوین :

۱۴ هزار فرهنگی در قزوین مشمول 
رتبه بندی شدند

معاون فرهنگی میراث فرهنگی، صنایع دستی و گردشگری آذربایجان غربی گفت: 
تعیین حریم ۱۵ محوطه و تپه تاریخی در شهرستان های مختلف استان در دستور 

کار قرار گرفته است.
داوود فرازی با بیان اینکه ۱۵ طرح پژوهشی در زمینه تعیین عرصه حریم محوطه 
ها و تپه های تاریخی در حال اجراست، افزود: تاکنون تنها هفت محوطه و تپه 
تاریخی تعیین حریم شده بود که این بار بیش از ۱۵ محوطه و تپه تاریخی تعیین 

حریم می شود که یک حرکت جهشی است.
وی با بیان اینکه تپه ها و محوطه هایی که در داخل شهرها و روستاها در معرض 
خطر هستند، تعیین حریم می شوند، اضافه کرد: ۲ میلیارد تومان اعتبار از محل 
اعتبارات استانی برای تعیین حریم این محوطه های تاریخی پیش بینی شده است.
وی اظهار کرد: قلعه سردار ماکو، کول تپه بوکان، تپه قالا باشی نقده و تپه حاجی 
فیروز نقده از جمله محوطه ها و تپه های تاریخی است که تعیین حریم می شوند.
آذربایجان غربی  گردشگری  و  دستی  صنایع  فرهنگی،  میراث  فرهنگی  معاون 
همچنین با اشاره به مرمت ۴۵ پروژه تاریخی در استان ادامه داد: مسجد جامع 
تپه  جهانی،  های  پایگاه  تاریخی،  مساجد  تاریخی،  های  حمام  و  ها  پل  ارومیه، 
تاریخی حسنلو، دژ بسطام چایپاره، سایت موزه جنگ چالدران و مجموعه شمس 
تبریزی خوی از جمله پروژه هایی به شمار می روند که حفاظت و مرمت آنها در 
دستور کار قرار گرفته است. فرازی اعتبار تخصیص یافته برای این پروژه ها را ۱۵ 

میلیارد تومان عنوان کرد.
وی اظهار کرد: همچنین اطلس باستان شناسی منطقه پلدشت با اعتباری بالغ بر 

یک میلیارد تومان تهیه می شود.

 مدیرکل آموزش و پرورش استان قزوین از رتبه بندی ۱۴ هزار فرهنگی این استان خبر داد و 
گفت: هدف اصلی از رتبه بندی معلمان، ارتقای سطح کیفی نظام تعلیم و تربیت، شایستگی های 

معلمی و رقابت در نظام تعلیم و تربیت است.
به گزارش خبرنگار ایرنا، نقی سیاهکالی مرادی در نشست خبری خود و در جمع رسانه ضمن 
تشریح عملکرد این اداره کل در دولت سیزدهم، شعار آموزش و پرورش استان در سال تحصیلی 
۱۴۰۳ - ۱۴۰۲ را مهر نبوی، معلم تمدن ساز، عدالت تربیتی اعلام کرد و افزود: آموزش و پرورش 
قزوین با داشتن بیش از ۱۷ هزار معلم،  ۲۵۰ هزار دانش آموز را در مقاطع مختلف تحصیلی بایستی 

به عنوان سرمایه های انسانی ارزشمند برای آینده کشور تربیت کند.
افزایش ۲۶ درصدی حقوق معلمان در طرح رتبه بندی، تصریح کرد: براساس  با اشاره به  وی 
نظام رتبه  بندی، سنجش صلاحیت معلمان براساس شایستگی های عمومی، تخصصی و حرفه  

در دستور کار قرار گرفت، هر چند این قانون با اعتراضاتی از سوی برخی معلمان نیز همراه بود.
به گفته این مسوول، هشت هزار و ۳۰۰ فرهنگی قزوینی در مرحله اول به رتبه های خود اعتراض 
داشتند که پس از بررسی کارشناسان، ۷۰ درصد آنها ارتقا رتبه یافتند و مابقی نیز در رتبه قبلی 

و یا حتی تنزل رتبه پیدا کردند.
وی، ساماندهی نیروی انسانی را محوری ترین سیاست های ابلاغی وزارتخانه و جزو اولویت های 
مهم آموزش و پرورش دانست و تاکید کرد: با تدوین به موقع طرح ساماندهی نیروی انسانی در 

سال جاری با کمترین مشکل سال تحصیلی را آغاز خواهیم کرد.
سیاهکالی مرادی با اشاره به کمبود معلم در برخی از مدارس استان، خاطرنشان کرد: در سال 
دانشگاه  ورودی   با  را  موجود  نیروهای  معلمان، کمبود  تحصیلی جدید ضمن ساماندهی درست 
فرهنگیان، نیروهای خرید خدمت و استخدام های جدید ماده ۲۸، سرباز معلم و بازنشستگان به 
نوعی جبران خواهیم کرد.مدیرکل آموزش و پرورش استان قزوین با اشاره به اینکه امسال در 
اقدامی کم سابقه، استخدام ۲۸ هزار آموزگار ابتدایی و ۲۲ هزار دبیر و هنرآموز آموزش و پرورش 
در دستور سازمان اداری استخدامی دولت سیزدهم قرار گرفته،  افزود: سهمیه استان در این رابطه 
۳۲۴ فرهنگی در آزمون استخدام آموزگاری و ۳۷۹ دبیر است که روند جذب معلمان دوره متوسطه 

اول و دوم نیز تا پایان شهریور ماه انجام خواهد شد.

آگهی مفقودی 
کارت خودرو سواری پراید 

رنگ :نقره ای - متالیک
سال ساخت :۱۳۸۳

s۱4۱22۸۳242492 :شماره شاسی
شماره انتظامی: 44  ۸۸2  ل  ۵2

شماره موتور : ۰۰۶99۶۵9
به نام اعظم السادات عظیمی مفقود گردیده و از درجه اعتبار ساقط است

ترجمه »غروب ماه کارولینا« منتشر شد
ترجمه کتاب »غروب ماه کارولینا« نوشته مت گلدمن توسط 

نشر شالگردن منتشر و راهی بازار نشر شد.
نوشته  کارولینا«  ماه  به گزارش خبرنگار مهر، کتاب »غروب 
نشر  توسط  اشترانی  ارغوان  ترجمه  با  تازگی  به  گلدمن  مت 
از  کتاب  این  است.  شده  نشر  بازار  روانه  و  منتشر  شالگردن 
پرفروش ترین های نیویورک تایمز بوده و مت گلدمن، نویسنده 
به  این کتاب  در  امی شده است.جوی گرین  برنده جایزه  آن 
کارولینای جنوبی بازگشته تا از پدر بیمارش که در حال تسلیم 

کوتاه مدت  حافظه  کند.  مراقبت  است،  عقل  زوال  به  شدن 
روزها  این  گویی  اما،  شده،  تبخیر  تقریباً  گرین  مارشال 
قدیمی ترین خاطرات او زنده تر از همیشه هستند. ذهن او مدام 
عقب نشینی  گذشته  روزهای  به  و  می لغزد  عقب  به  زمان  در 
می کند.در ابتدا به نظر می رسد که این یک نوع نعمت است، 
شدن  کوچک  حال  در  آینده ای  برای  پناهگاهی  گذشته  زیرا 
است، اما جوی به طور فزاینده ای در این مورد مضطرب است 
مرگبار،  اسراری  به  اشاره  پدرش  توهم آمیز  مشاجره های  زیرا 

رسوایی و سوء ظن هایی که برای مدت طولانی مدفون مانده اند 
می کند.ظهور دوباره ی این اسرار از دهه های گذشته هنوز هم 

این قدرت را دارد که چیزهای زیادی را از بین ببرد.
فضاهای  خانوادگی،  روابط  جمله  از  جنبه هایی  رمان  این 
از  برداشتن  پرده  همچنین  و  عاشقانه  لحظه های  معمایی، 
جنایاتی مرگبار را در خود دارد که می تواند مخاطب را با خود 
نسخه   ۳۰۰ شمارگان  و  ۳۶۰ صفحه  با  کند.این کتاب  همراه 

عرضه شده است.



میهنآ ن00مار
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ورزش  شماره ۷۱3۱۸
سه شنبه
۷ شهریور ۱402 

چهار هیئت ورزشی البرز صاحب خانه شدند
همزمان در پنجمین روز از هفته دولت سالن طبقاتی شهید عجمیان افتتاح شد .

بهزاد فروغی در حاشیه مراسم افتتاح سالن طبقاتی ورزش های رزمی شهید عجمیان کرج 
قدردانی  و  تشکر  دارد  جا  ابتدا  در  اظهار کرد:  انجام گرفت،  دولت  مناسبت هفته  به  که 
ویژه ای داشته باشم از دکتر عبداللهی استاندار جهادی البرز که به جد پیگیر وضعیت پروژه 
های ورزشی استان هستند و همواره بر تسریع در تکمیل و افتتاح پروژه ها جهت استفاده 

مردم، تأکید داشته اند.
وی افزود: راه اندازی این مجموعه طبقاتی، منشأ اثرات زیادی برای هیئت های ورزشی 

مستقر و علاقه مندان به ورزش خواهد بود.
فروغی اضافه کرد: از امروز چهار هیئت بوکس، کاراته، ووشو و بیماری های خاص در این 

مجموعه به مخاطبان و علاقه مندان خدمات ارائه خواهند داد.
وی خاطرنشان کرد: گر چه ورزش استان البرز در زمینه سرانه و زیر ساخت ها با مشکلات 
بسیار و عدیده ای روبرو است، اما تکمیل و افتتاح پروژه های نیمه کاره مانند این سالن 
طبقاتی، می تواند به بهبود وضعیت و همچنین دلگرم شدن هیئت های ورزشی کمک 
و  توان  در  که  جایی  تا  کرد:  تصریح  البرز  استان  جوانان  و  ورزش  کند.مدیرکل  شایانی 
بضاعت داریم با کمک وزارت ورزش و جوانان و استانداری در جهت بهبود سرانه ورزشی 

استان که در واقع بزرگترین دغدغه جامعه ورزش البرز است، تلاش خواهیم کرد.
 این مجموعه در سه طبقه و زمینی به مساحت ۲ هزار متر مربع با اعتباری بالغ بر ۱۸ 

میلیارد تومان در میانجاده کرج احداث شده است. 

روزهای  به  را  والیبال  شرایط  تنها  نه  آسیا  در  ایران  قهرمانی  نایب 
حسرت گرفتن یک ست از ژاپن برگرداند بلکه عملکرد کادر فنی این 

تیم نگرانی ها برای صعود به المپیک را هم افزایش داد.
یک  با  آسیا  قهرمانی  والیبال  مسابقات  مهر،  خبرنگار  گزارش  به 
شکست تلخ برای والیبال ایران به پایان رسید؛ در شبی که هواداران 
ملی پوشان  توسط  قهرمانی  جام  بردن  بالا  انتظار  چشم  ارومیه ای 
والیبال بودند، ژاپن مقتدرانه پیروز میدان شد تا پیش از گذشته قدرت 
خود را به جهان دیکته کند.هر چند با توجه به عملکرد ضعیف تیم 
ملی در مسابقات لیگ ملت ها و خلق شگفتی از سوی ژاپن در آن 
مسابقات، انتظار می رفت شاگردان عطایی در مسابقات قهرمانی آسیا 
از پس این تیم برنیایند، اما حداقل این انتظار وجود داشت که تیم 
ملی در یک رقابت پایاپای از ژاپنی ها شکست بخورند، نه اینکه به 
بازی را در خانه واگذار  این  با اختلاف زیاد  بدترین شکل ممکن و 
کنند.به لحاظ آماری تیم ملی والیبال ایران حتی از قطر که قدرت 
نوظهور قاره کهن به حساب می آید و در این مسابقات برای اولین 
حداقل  که  چرا  بود؛  کمتر  هم  گرفت  قرار  سومی  سکوی  روی  بار 
ایران همان  اما  پیروز شوند  برابر ژاپن  توانستند یک ست  قطری ها 
یک ست را هم نگرفت. عملکرد ضعیف تیم ملی در شهر عاشقان 
والیبال برای هیچ کس قابل قبول نبود به طوری که پس از عنوان 
کسب نایب قهرمانی خیلی از هواداران ارومیه ای با سر زدن شعارهای 
تند و پرتاب بطری داخل زمین خواستار استعفای عطایی شدند. آنها 
با تشویق ژاپن و شعار سعید معروف، مخالفت خود را نسبت به کادر 
فنی نشان دادند. تیم ملی مقابل ژاپن همچون لیگ ملت ها روحیه 
جنگنده نداشت و حتی بازیکنان توان رقابت کردن با این تیم نداشتند، 
سرمربی هم در کنار زمین توان مدیریت کردن تیم را نداشت و در 
متحمل  ژاپن  مقابل  ملت ها  لیگ  عطایی همچون  شاگردان  نهایت 
عنوان  با  آسیا  قهرمانی  شدند.مسابقات  صفر  بر   ۳ سنگین  شکست 
نایب قهرمانی برای ایران تمام شد، عنوانی که نه مردم و نه مسئولان 
والیبال هیچ کدام آن را قبول ندارند. قبل از این مسابقات، داورزنی 
رئیس فدراسیون والیبال در جلسه کمیته فنی پس از عملکرد ضعیف 

در  دومی  »حتی  بود  گفته  تاکید  صراحت  به  ملت ها  لیگ  در  تیم 
مسابقات قهرمانی آسیا یعنی شکست« حالا این شکست اتفاق افتاد و 
سوال اصلی اینجاست برای شرایط آشفته تیم ملی چه تصمیمی قرار 
است گرفته می شود؟آیا همچنان عطایی که در دو رویداد مهم نشان 
داده توان مدیریت کردن تیم ملی را ندارد، به عنوان سرمربی هدایت 
تیم را برعهده خواهد داشت؟ در این مدت زمان کوتاه تا بازی های 
آسیایی و انتخابی المپیک که پیش روی تیم ملی است، چه تدبیری 
برای بهتر شدن شرایط فنی کادر فنی اتخاذ خواهد شد؟ و این که چه 
کسی قرار است جنگندگی و امید را به تیم ملی تزریق کند؟ به نظر 
می رسد پاسخ به این سوالات برای فدراسیون نشینان هم سخت است 
چرا که در این فرصت کوتاه تا بازی های آسیایی و انتخابی المپیک، 

تغییر سرمربی اولویت فدراسیون نخواهد بود ولی قطعاً با این شرایط 
نباید انتظار معجزه از تیم در دو رویداد پیش رو هم داشته باشیم.

وضعیت فعلی تیم ملی والیبال برای حضور در المپیک ۲۰۲۴ پاریس 
هم نگران کننده شده است، تیمی که چند سال پیش به حسرت ۵۰ 
ساله صعود به المپیک پایان داد حالا با ادامه این روند ممکن است 
زودتر  باید هر چه  بگیرد.به هر حال  لقب  کاروان  این  بزرگ  غایب 
برای این تیم آشفته فکری کرد. عطایی سرمربی تیم هم باید تصمیم 
جدی بگیرد، علاقمندان به والیبال دیگر تحمل ناکامی های این تیم 
را ندارند. به ویژه این که عطایی پس از شکست سنگین برابر ژاپن از 
مردم عذرخواهی هم نکرد. شاید از نظر او نایب قهرمانی در آسیا هم 

مقام ارزشمندی است و نیاز به عذرخواهی نبوده است!

والیبال ایران چگونه به بن بست آسیا رسید
گزارش تحلیلی

آگهی موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آئین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی 
و اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی 

 برابر رای شماره ۱4۰2۶۰۳۳۱۰۵۷۰۰۱۱۱4 هیات اول /دوم موضوع قانون تعیین تکلیف 
وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مستقر در واحد ثبتی حوزه ثبت ملک 
کرج - ناحیه دو تصرفات مالکانه بلامعارض متقاضی آقای/ خانم علی اکبر اسفندیاری محب 
از کرج در یک قطعه زمین که بصورت  فرزند حسینعلی بشماره شناسنامه 4۵۸۵ صادره 
ساختمان می باشد به مساحت ۶۳ متر مربع از پلاک ۵۶ فرعی از 9 اصلی واقع در محمد 
شهر شهید برزگر روبروی دبیرستان نبش کوچه خریداری از مالک رسمی آقای آقامعلی 
منصور بخت محرز گردیده است لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 
۱۵ روز آگهی میشود در صورتی که اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی 
داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این 
اداره تسلیم و پس از اخذ رسید، ظرف مدت یک ماه از تاریخ تسلیم اعتراض، دادخواست 
خود را به مراجع قضایی تقدیم نمایند. بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم 

وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد.
تاریخ انتشار نوبت اول: ۱4۰2/۰۶/۰۷

تاریخ انتشار نوبت دوم: ۱4۰2/۰۶/2۸
مهران رشیدی-رئیس اداره ثبت اسناد و املاک ناحیه دو کرج شناسه آگهی : ۱55۸۱0۸

آگهی موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آئین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی 
و اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی 

تکلیف وضعیت  تعیین  قانون  اول /دوم موضوع  رای شماره ۱4۰2۶۰۳۳۱۰۱۰۰۰244۵ هیات  برابر 
ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مستقر در واحد ثبتی حوزه ثبت ملک فردیس تصرفات 
 299۳ شناسنامه  بشماره  قربانعلی  فرزند  مصطفی  حسن  محمد  آقای  متقاضی  بلامعارض  مالکانه 
از  مربع  متر   ۳۱9/۳9 مساحت  به  احداثی  بنای  با  زمین  قطعه  یک  ششدانگ  در  تهران  از  صادره 
البرز مشمول نظریه ۵۳۰  پلاک 94۰۶۵ فرعی از ۱۶۳ اصلی که برابر نامه راه و شهرسازی استان 
مورخ ۱۳۷۳/۰۸/29 کمسیون ماده ۱2 به صورت دایر ساختمان و باغچه می باشد واقع در فردیس 
خریداری از مالک رسمی خود متقاضی محرز گردیده است لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو 
نوبت به فاصله ۱۵ روز آگهی می شود در صورتی که اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی 
اعتراضی داشته باشند میتوانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این 
اداره تسلیم و پس از اخذ، رسید ظرف مدت یک ماه از تاریخ تسلیم اعتراض دادخواست خود را به 
مراجع قضایی تقدیم نمایند. بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق 

مقررات سند مالکیت صادرخواهد شد.2۰۳4
تاریخ انتشار نوبت اول : 1402/0۶/07 

تاریخ انتشار نوبت دوم : 1402/0۶/22
مهتاب هاشمی رئیس ثبت واسناد واملاک فردیس

آگهی موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آئین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی 
و ساختمانهای فاقد سند رسمی 

و  اراضی  و  ثبتی  وضعیت  تکلیف  تعیین  قانون  نامه  آئین   ۱۳ ماده  و  قانون   ۳ ماده  موضوع  آگهی 
ساختمانهای فاقد سند رسمی برابر رأی شماره ۱4۰2۶۰۳۳۱۰۱۰۰۰244۸ هیات اول/ دوم موضوع 
قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مستقر در واحد ثبتی حوزه 
ثبت ملک فردیس تصرفات مالکانه بلا معارض متقاضی آقای علی اصغر آرمانی خواه فرزند محمد 
به  احداثی  بنای  با  زمین  قطعه  یک  در ششدانگ  تهران  از  صادره   2۰۷۰۵ شناسنامه  بشماره  حسن 
مساحت ۱۵2/۱4 متر مربع از پلاک ۱94۷۵ فرعی از ۱۶۳ اصلی واقع در فردیس خریداری از مالک 
عموم  اطلاع  منظور  به  لذا  است.  گردیده  محرز  کرمانی  احمد  سید  السادات  شمس  خانم  رسمی 
صدور  به  نسبت  اشخاص  که  صورتی  در  شود  می  آگهی  روز   ۱۵ فاصله  به  نوبت  دو  در  مراتب 
ماه  به مدت دو  اولین آگهی  انتشار  تاریخ  از  میتوانند  باشند  داشته  اعتراضی  متقاضی  مالکیت  سند 
اعتراض خود را به این اداره تسلیم و پس از اخذ رسید، ظرف مدت یک ماه از تاریخ تسلیم ،اعتراض 
دادخواست خود را به مراجع قضایی تقدیم نمایند. بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور و 

عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد.2۰۳۳
تاریخ انتشار نوبت اول : 1402/0۶/07 

تاریخ انتشار نوبت دوم : 1402/0۶/22
مهتاب هاشمی رئیس ثبت واسناد واملاک فردیس

آگهی موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آئین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی 
و اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی 

تکلیف  تعیین  برابر رای شماره ۱4۰2۶۰۳۳۱۰۱۰۰۰2۱۰9 هیات اول /دوم موضوع قانون 
ثبت  حوزه  ثبتی  واحد  در  مستقر  رسمی  سند  فاقد  ساختمانهای  و  اراضی  ثبتی  وضعیت 
ناصر صادقی فرزند ولی بشماره  بلامعارض متقاضی آقای  مالکانه  ملک فردیس تصرفات 
مساحت  به  احداثی  بنای  با  زمین  قطعه  یک  ششدانگ  در  کرج  از  صادره   294 شناسنامه 
2۱۸/2۱ متر مربع از پلاک ۱۷۵۰ فرعی از ۱۶2 اصلی واقع در رزکان خریداری از مالک 
رسمی خانم فاطمه کریمی رزکانی محرز گردیده است لذا به منظور اطلاع عموم مراتب 
در دو نوبت به فاصله ۱۵ روز آگهی می شود در صورتی که اشخاص نسبت به صدور سند 
مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو 
ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و پس از اخذ، رسید ظرف مدت یک ماه از تاریخ 
تسلیم اعتراض دادخواست خود را به مراجع قضایی تقدیم نمایند. بدیهی است در صورت 

انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد.
2۰۳2

تاریخ انتشار نوبت اول : 1402/0۶/07 
تاریخ انتشار نوبت دوم : 1402/0۶/22

مهتاب هاشمی رئیس ثبت واسناد واملاک فردیس

آگهی موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آئین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی 
و ساختمانهای فاقد سند رسمی 

تکلیف وضعیت  تعیین  قانون  اول/ دوم موضوع  رای شماره ۱4۰2۶۰۳۳۱۰۱۰۰۰244۷ هیات  برابر 
ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مستقر در واحد ثبتی حوزه ثبت ملک فردیس تصرفات 
 992۳ شناسنامه  بشماره  صادق  محمد  فرزند  شاهرخی  شهرام  آقای  متقاضی  معارض  بلا  مالکانه 
صادره از تهران در ششدانگ یک قطعه باغ با بنای احداثی به مساحت ۶۰4۶/9۵ متر مربع از پلاک 
2۶۸4 و 2۶۵9 فرعی ۱۶۳ اصلی ) مساحت ۳۳۸۷/2۷ متر مربع از پلاک 2۶۸4 فرعی و 2۶۵9/۶۸ 
متر مربع از پلاک 2۶۵9 فرعی منتزع می گردد( که برابر نامه اداره کل راه و شهرسازی استان البرز 
مشمول نظریه شماره ۵۱۸ مورخ ۱۳۷2/۰9/۰2 و به صورت دایر و باغ می باشد واقع در فردیس 
خریداری از مالک رسمی خود متقاضی محرز گردیده است. لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو 
نوبت به فاصله ۱۵ روز آگهی می شود در صورتی که اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی 
اعتراضی داشته باشند میتوانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این 
اداره تسلیم و پس از اخذ رسید ظرف مدت یک ماه از تاریخ تسلیم اعتراض دادخواست خود را به 
مراجع قضایی تقدیم نمایند. بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق 

مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد.2۰۳۵
تاریخ انتشار نوبت اول : 1402/0۶/07 

تاریخ انتشار نوبت دوم : 1402/0۶/22
مهتاب هاشمی رئیس ثبت واسناد واملاک فردیس

آگهی موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آئین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی 
و ساختمانهای فاقد سند رسمی 

تکلیف وضعیت  تعیین  قانون  اول/ دوم موضوع  رای شماره ۱۳۰2۶۰۳۳۱۰۱۰۰۰244۶ هیات  برابر 
ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مستقر در واحد ثبتی حوزه ثبت ملک فردیس تصرفات 
مالکانه بلا معارض متقاضی آقای احمد مصطفی فرزند محمد حسن بشماره شناسنامه ۰۳۱۰۱۵9۱۵۶ 
صادره از تهران در ششدانگ یک قطعه زمین با بنای احداثی به مساحت ۳9۰/۳۰ متر مربع از پلاک 
92۰۶۵ فرعی از ۱۶۳ اصلی که برابر نامه راه و شهرسازی استان البرز مشمول نظریه ۵۳۰ مورخ 
فردیس  در  واقع  باشد  می  باغچه  و  ساختمان  دایر  صورت  به   ۱2 ماده  کمیسیون   ۱۳۷۳/۰۸/29
خریداری از مالک رسمی خود متقاضی محرز گردیده است لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو 
نوبت به فاصله ۱۵ روز آگهی می شود در صورتی که اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی 
اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراضی خود را به این 
اداره تسلیم و پس از اخذ رسید ظرف مدت یک ماه از تاریخ تسلیم اعتراض دادخواست خود را به 
مراجع قضایی تقدیم نمایند. بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق 

مقررات سند.مالکیت صادر خواهد شد.2۰۳۶
تاریخ انتشار نوبت اول : 1402/0۶/07 

تاریخ انتشار نوبت دوم : 1402/0۶/22
مهتاب هاشمی رئیس ثبت واسناد واملاک فردیس

دوچرخه سوار آلمانی قهرمانی مرحله دوم تور 
دوچرخه سواری ایران -آذربایجان 

آلمانی  سواری  دوچرخه 
مرحله  قهرمان  تایلند  تیم 
سواری  دوچرخه  تور  دوم 

ایران - آذربایجان شد.
تورا لمللی   مرحله  دومین 

ایران - آذربایجان از تبریز 
به جلفا با تعداد ۸۱ رکابزن 
با مسافت ۱۴۸.۹ کیلومتر 
برگزار شد که کریستین سن لوکاس از تیم روجای تایلند زودتر از همه از خط پایان گذشت. 

این دوچرخه سوار آلمانی در مرحله اول هم به مقام قهرمانی دست یافته بود.
علی لبیب از تیم مس سونگون ایران در رده دوم قرار گرفته و سیریون از دیگر تیم تایلندی 

حاضر در مسابقات در رده سوم قرار گرفت.
پیراهن طلایی به کریستین از تیم روجای تایلند و پیراهن کوهستان هم به سعید صفرزاده 
از تیم تیان چین رسیده و پیراهن امتیازی هم بر تن مهدی سهرابی از تیم پروجکت عراق 
شد.پیراهن سفید هم که متعلق به بهترین بازیکن زیر ۲۳ سال است؛ نیز به علی لبیب از 

تیم مس سونگون ایران تعلق گرفت.

سرپرست معاونت توسعه ورزش بانوان اداره کل ورزش و جوانان استان زنجان :

۱۲ ایستگاه ورزش صبحگاهی بانوان در زنجان فعال است
سرپرست معاونت توسعه ورزش بانوان اداره کل ورزش و جوانان 
استان زنجان گفت: در زمان حاضر ۱۲ ایستگاه ورزش صبحگاهی 
تا  تعداد  این  بانوان در شهر زنجان فعال است و تلاش می کنیم 

پایان سال جاری افزایش یابد.
صبحگاهی  ورزشی  های  ایستگاه  تعداد  این  افزود:  واسعی  عذرا 

بانوان در سالن های ورزشی و پارک های شهر فعال است.

نقش  صبحگاهی  ورزش  فرهنگ  ترویج  داد:  ادامه  مسوول  این 
بسزایی در شادابی و پویایی بانوان دارد و این موضوع باید مورد 
توجه دستگاه های فرهنگی و اجرایی قرار گیرد.وی با بیان اینکه 
افزون  نیازمند توجه روز  بانوان در زنجان  توسعه ورزش همگانی 
مسوولان است، اضافه کرد: حضور بانوان در حوزه ورزش علاوه بر 
تامین سلامتی آنها از افزایش آمار بیماری های مختلف پیشگیری 

می کند.سرپرست معاونت توسعه ورزش بانوان اداره کل ورزش و 
جوانان استان زنجان خاطر نشان کرد: برای ارتقای ورزش بانوان 
فراغت  اوقات  توسعه  طرح  اجرای  تدوین  قبیل  از  ورزشی  تقویم 
بانوان، توسعه و تجهیز خانه های روستایی، ترویج بازی های بومی 
و محلی و حمایت از ورزش روستایی برای گروه های تحت پوشش 

با هدف برگزاری جشنواره های مختلف لحاظ شده است.



میهنآ ن00مار
 صاحب امتیاز و مدیر مسئول: امیر حیدری                                              سردبیر: آمنه قادری   میهناروزنامه

 کرج چهارراه کارخانه قند- روبروی شرکت قند- ساختمان کوروش- طبقه۶ -واحد ۱۸    تلفکس:۳۲۷۰۷۰۶۹- ۳۲۷۳۴۲۹۳-۰۲۶                 چاپ: ریحان 
    www.armanmihan.ir :سایت    Armanmihan@yahoo.com:امتیاز در طرح ارزیابی کیفی وزارت فرهنگ و ارشاد اسلامی : ۳۵/۱۹                        نشانی الکترونیکی 

سه شنبه ۷ شهریور ۱402 - سال هشتم - شماره ۱3۱۸

صفحه۸

بدون تصویب طرح نما پایانکار ساختمانی صادر نمی شود

معاون شهرسازی و معماری شهرداری کرج گفت: صدور پایان کار ساختمان منوط به تصویب طرح نما 
در کمیته های مربوطه است.

عباس سعیدی کیا درجلسه کمیته نمای مرکز که با حضور علی ذبیحی عضو شورای اسلامی شهرکرج 
راستای  در  ساختمانی  نمای  و  طرح  هدایت  نما  کمیته های  تشکیل  از  هدف  کرد:  اظهار  برگزارشد، 

شاخصه های معماری ایرانی - اسلامی و ارتقاء کیفی سیما و منظر شهری است.
وی ادامه داد: در این راستا استفاده از توان تخصصی اعضای هیات علمی و شورای اسلامی شهر به 
منظور جلب همراهی سازندگان و طراحان در رعایت تمامی الزامات و ضوابط طراحی و اجرای نما بر 

اساس نمای مصوب و چک لیست ملاک عمل ضروری به نظر می رسد.
وی خاطرنشان کرد: باتوجه به اینکه صدور پایانکار ساختمانی منوط به تصویب طرح نما در کمیته های 
نما است، این معاونت سعی دارد به منظور جلوگیری از اجرای هرگونه نمای غیرمصوب در سطح شهر 
برای دستیابی به اهداف غایی کمیته مذکور با انجام بازدیدهای میدانی و مستمر از پروژه های در حال 

اجرا از حداکثر توان کارشناسان فنی مناطق بهره گیرد.
 سعیدی کیا در پایان گفت: امیدواریم با پیگیری ها و پایش منظم و دقیق، تاثیرات اقدامات کمیته های 
نما و کنترل نماهای ساختمانی در سطح شهر در آینده نمود بیشتری یابد و شاهد ارتقای کیفی سیما 

و منظر شهر باشیم.

تخریب ۲ مورد ساخت و ساز غیر مجاز در منطقه ۵ کرج
مدیر منطقه ۵ شهرداری کرج از تخریب دو مورد ساخت و ساز غیر مجاز در این منطقه خبر داد.

حسین عطایی  با اعلام این خبر گفت: عوامل کنترل و نظارت در راستای صیانت از حقوق شهروندان 
و شهرداری و انجام وظایف ذاتی خود به صورت مستمر در سطح منطقه اقدام به گشت زنی می کنند 
و در صورت مشاهده تخلفات ساختمانی با هماهنگی نیروی  انتظامی و حمایت های دستگاه قضایی 

برخورد قانونی صورت می گیرد.
عطایی افزود: در همین راستا دو مورد ساخت و ساز غیرمجاز که با استفاده از تعطیلات آخر هفته اقدام 
به ستون گذاری برای احداث سوله و دیوار کشی کرده بودند، توسط عوامل پلیس ساختمان و با حضور 
نیروی انتظامی تخریب و رفع اثر شد.وی در ادامه ضمن اشاره به ضرورت نظارت بر تصرف غیرقانونی 
اراضی و ساخت و سازهای غیر مجاز گفت: اینگونه اقدامات با اتخاذ تمهیدات لازم، اعمال قانون و 
پایان  در  پیگیری می شود.این مسئول  تمام  با جدیت  منطقه ۵ شهرداری کرج  در  مجازات های لازم 
بابیان این که مدیریت شهری با هرگونه ساخت وساز غیرمجاز برخورد قانونی خواهد داشت، عنوان کرد: 
مشارکت شهروندان در تحقق شهری ایده آل، اجتناب ناپذیر بوده و در همین راستا از همه شهروندان 
می خواهیم تا در صورت مشاهده هرگونه ساخت وساز غیرمجاز، مراتب را به سامانه ۱۳۷ اطلاع داده و 

مجموعه شهرداری را در جلوگیری و برخورد با هرگونه تخلف یاری کنند.

محوطه ترمینال شهید کلانتری بهسازی شد 
سرپرست منطقه ۹ شهرداری کرج از اجرای عملیات روکش آسفالت محوطه داخلی و پیاده رو ترمینال 

شهید کلانتری درمحله دولت آباد وهمچنین خیابان شهید امیر فروتن در محله ۳۰۰ متری خبرداد.
مصطفی خدابین با تأکید بر اینکه اقدامات ساماندهی معابر سطح منطقه با هدف تسهیل در رفت و آمدی 
ایمن، ایجاد بستری مناسب جهت رضایتمندی ساکنین و روان شدن ترافیک صورت می گیرد، تصریح 
کرد: به دلیل واقع شدن این مسافربر بین شهری در محدوه این منطقه و لزوم رسیدگی به وضعیت 
کیفی آن، عملیات ساماندهی و بهسازی وروکش آسفالت در دستور کار معاونت عمرانی قرار گرفته است.  
وی خاطرنشان کرد: با وجود فرسودگی های زیاد در سطح آسفالت معابر و محلات، عملیات لکه گیری 
و روکش آسفالت مکانیزه معابر اصلی و فرعی شهر، به  طور مستمر با نظارت شبانه  روزی نیروهای 
اداره معابر سازمان عمران شهرداری کرج و در راستای تسهیل درروند عبور و مرور شهری در حال 

انجام است.

ساماندهی سگ های بلاصاحب
رئیس سازمان مدیریت پسماند شهرداری کرج چگونگی شناسایی و ساماندهی سگ های بلاصاحب در 

سطح کرج را تشریح کرد.
این خبر گفت: در یک  با اعلام   محمدرضا خسروی رئیس سازمان مدیریت پسماند شهرداری کرج 
اکیپ  دو  قالب  در  ولگرد  تیم های جمع آوری سگ های  پسماند  توسط سازمان  عملیاتی  و  ویژه  طرح 
در سطح شهر در دستور کار قرار گرفته است.وی افزود: سگ های ولگرد پس از جمع آوری از سطح 
شهر به پناهگاه برده می شوند و در آن جا سگ ها جداسازی و عقیم می شوند.به گفته رئیس سازمان 
مدیریت پسماند شهرداری کرج، این سگ هابعد از مدتی نگهداری در پناهگاه در حاشیه شهر رهاسازی 

خواهند شد.  

۲ کیلومتر از معابر خط ۳ حصار بهسازی شد
مدیر منطقه ۱۰ شهرداری کرج از اجرای عملیات آسفالت معابر خط ۳ خصار با صرف دو هزار و ۳۳۰ 
تن آسفالت خبر داد.رامین بیرجانی  از ادامه نهضت آسفالت در منطقه ۱۰ خبر داد و اظهار داشت: پیرو 
درخواست های مردمی مبنی بر وضعیت نامناسب آسفالت معابر خط ۳ حصار، به همت و تلاش کارکنان 

معاونت عمران و ترافیک، این معبر به با صرف دو هزار و ۳۳۰ تن آسفالت بهسازی و آسفالت شد.
بیرجانی بهبود وضعیت آسفالت معابر اصلی و فرعی را یکی از مهم ترین مطالبات شهروندان برشمرد و 
تاکید کرد: مجموعه شهرداری به کیفیت آسفالت معابر به عنوان یکی از مطالبات جدی شهروندان توجه 
ویژه دارد چرا که رفع نیاز شهروندان و کسب رضایت آنها بزرگترین سرمایه و اولویت مدیریت شهری 
است؛ بنابراین نهضت آسفالت در منطقه ۱۰ با جدیدت ادامه می یابد.وی گفت: عملیات آسفالت معابر به 
منظور رفاه حال شهروندان و تسهیل در امر تردد وسایل نقلیه در حال اجرا است که با اجرای آن شاهد 
ساماندهی و بهسازی بسیاری از خیابان ها و معابر سطح منطقه خواهیم بود.این مسئول ضمن تاکید بر 
اجرای هر چه سریعتر و رعایت دقت عمل در اجرای این پروژه ها افزود: آسفالت، لکه گیری و بهسازی 

معابر و محلات از اهم برنامه های این منطقه در حوزه عمرانی و خدماتی است.

برگزاری دوره آموزشی اطفاء حریق برای سبزبانان
دوره آموزشی اطفاء حریق و راه های مقابله با آن ویژه پرسنل سبزبان سازمان سیما، منظر و فضای 

سبز شهری شهرداری کرج برگزار شد.
رئیس اداره آموزش و تربیت بدنی سازمان آتش نشانی و خدمات ایمنی شهرداری کرج گفت: این دوره 
آموزشی به منظور بالابردن سطح آگاهی پرسنل سازمان مذکور در زمینه مدیریت بحران و شناسایی 
انواع حریق، خاموش کننده ها و نحوه اطفاء حریق به صورت تئوری و عملی در مورد پدیده آتش سوزی، 
راهکارهای مقابله و اطفاء حریق آموزش دیدند. کبیری افزود: دوره آموزشی »اطفاء حریق و راه های 
مقابله با آن« از مجموعه دوره های آموزشی عمومی به مدت ۶ ساعت ویژه ۲۰ نفر از پرسنل سبزبان 
سازمان سیما، منظر و فضای سبز شهری شهرداری کرج در بوستان مکعب واقع در مهرشهر توسط 
آرتین ارشادی برگزار شد. وی گفت: در این کارگاه آموزشی، توضیحاتی کامل در خصوص انواع خاموش 
کننده ها و کارایی هر یک از آنها، نحوه استفاده از کپسول های آتش نشانی و مهار و اطفاء حریق 

بصورت عملی و تئوری ارائه شد.

شهردار کرج با اشاره به ضرورت ساماندهی آلاینده های 
شهری، گفت: آلاینده ها همچون سرطان شهر را تهدید 

می کنند.
مهرداد کیانی، شهردار کرج، در جمع خبرنگاران با اشاره 
به اینکه استقرار برخی دستگاه های آلاینده و صنایع در 
کرج باعث آلایندگی این شهر شده، اظهار کرد: علاوه 
بر این، برخی صنایع آلاینده هم در شعاع ۳۰ کیلومتری 
این شهر فعالیت دارند که باید عوارض آلایندگی پرداخت 

کنند.
فروش  از سهم  بخشی  باید  واحدها  این  داد:  ادامه  وی 

خود را در قالب عوارض آلایندگی به شهرداری پرداخت 
کنند تا صرف توسعه زیرساخت های حمل و نقل عمومی 

و تقویت سرانه فضای سبز شود.
با  مهم  این  شک  بدون  کرد:  بیان  مسؤول  مقام  این 
دستگاه  و  مجلس  نمایندگان  استانداری،  حمایت های 

قضا قابل تحقق است.
شهردار کرج با بیان اینکه افزایش آلودگی هوا و کاهش 
شود،  گرفته  نادیده  نباید  کلانشهرها  در  پاک  روزهای 
متوجه  اول  درجه  در  آلاینده ها  جدی  تهدید  افزود: 
انواع  مثل  بیماری هایی  و  است  شهروندان  سلامتی 

سرطان در زندگی ماشینی امروز در حال افزایش است.
اجازه  نباید  ذیربط  نهادهای  و  قانون  داد:  ادامه  کیانی 
و  بزنند  دور  خود  نفع  به  را  قانون  صنایع  برخی  دهند 

مشارکتی در روند کاهش آلودگی هوا نداشته باشند.
وی اظهار کرد: شهرداری کرج تکمیل مترو و کنارگذر 
شمالی به عنوان دو پروژه ملی را در دستور کار دارد و 
بی  و  دوچرخه سواری  ویژه  اندازی مسیرهای  راه  روند 
آر تی و احداث چندین تقاطع غیر همسطح نیز در حال 

انجام است.
شهرداری کرج ادامه داد: حجم سنگین فعالیت شهرداری 
کرج در حوزه تقویت زیرساخت های حمل و نقل عمومی 
و به تبع آن کاهش آلودگی هوا، نیازمند حمایت مالی و 
تزریق منابع جدید است که دریافت عوارض آلایندگی از 
دستگاه ها و صنایع مشمول قانون صنایع می تواند یکی 

از این راهکارها باشد.
شهروند  سه  هر  ازای  به  آمار  برابر  کرد:  اضافه  کیانی 
کرجی یک خودرو در معابر شهری تردد دارد و با تقویت 
سیستم حمل و نقل عمومی و کاهش حضور خودروهای 
گام  هوا  آلودگی  کاهش  مسیر  در  می توان  شخصی 

برداشت.
ایجاد کمربندی  داد: شهرداری کرج در حال  ادامه  وی 
سبز است و پروژه های جنگلکاری، درختکاری و توسعه 
فضای سبز متناسب با دوره تنش آبی را در دست تکمیل 
دارد که این امر هم نقش اساسی در کاهش آلاینده های 

هوا دارد.

شهردار کرج :

آلاینده ها شهر کرج را تهدید می کنند

سخنگوی شورای اسلامی شهر کرج :

ناوگان آتش نشانی شهرداری کرج 
نیازمند نوسازی است

مدیر منطقه ۱ شهرداری کرج :

تمهیدات ترافیکی منطقه ۱ کرج در راستای 
ایمن سازی معابر

سخنگوی شورای شهر کرج بیان کرد: با توجه به وجود ساختمان های بلند و گسترش برج 
این  ؛در  نیازهای شهرداری در زمان وقوع حادثه است  از  نردبان هیدرولیک یکی   سازی، 
راستا اعضای شورای شهر با تصویب اعتبارلازم برای خرید ۲ دستگاه نردبان هیدرولیکی 

۳۲ و ۶۴ متری موافقت کردند.
عمار ایزدیار ادامه داد: وجود یک هزارهکتار بافت فرسوده ناهمگن شهری، شرایط اقلیمی، 
موقعیت جغرافیایی و ترانزیتی شهر کرج و همچنین بلند مرتبه سازی، نیاز سازمان آتش 

نشانی را به ماشین های تخصصی مرتبط با این موضوعات دوچندان کرده است.
ایمنی  خدمات  و  نشانی  آتش  ناوگان  عمده  بخش  اکنون  دیگر  سوی  از  گفت:  ایزدیار 

شهرداری کرج نیازمند نوسازی است که این زمینه اقداماتی صورت خواهد گرفت.
سخنگوی شورای اسلامی شهر کرج با اشاره به تعطیلی زندان رجایی شهر اعلام کرد: بیش 
از ۴۴ درصد اراضی ۶۰ هکتاری این زندان برای سرانه های عمومی پیش بینی شده است .

 ایزدیار با قدردانی از حمایت و پیگیری های رییس قوه قضائیه و استاندار البرز در خصوص 
جابجایی زندان رجایی شهر افزود: این اراضی برای سرانه های فضای آموزشی، فضای سبز، 
فرهنگی ، بهداشتی و درمانی اختصاص می یابد تا نیاز شهر و شهروندان در جهت خدمات 

دهی بهتر محقق شود.
وی گفت: بر اساس مصوبه شورای شهر کرج مبلغ ۱۹۵ میلیارد ریال برای مناسب سازی 
فضای نگهداری زندانیان در مکان جدید و همچنین اخذ مشاور جهت بارگذاری سرانه های 

خدماتی مورد جهت اراضی زندان سابق رجایی شهر تخصیص داده شد.

و  معابر  آماده سازی  و  ترافیکی  اقدامات  اجرای  از  کرج  شهرداری   ۱ منطقه  مدیر 
خیابان های این منطقه در آستانه بازگشایی مدارس خبر داد.

محمد گروسی اظهار کرد: با هدف کاهش بار ترافیکی و با محوریت ایمن سازی معابر 
و سهولت عبور و مرور دانش آموزان و شهروندان در منطقه ۸ تمهیدات ویژه ترافیکی 

در نظر گرفته شده است.
گروسی گفت: در این راستا با شناسایی و نیازسنجی های صورت گرفته در سطح منطقه 
تعداد ۱۲ سرعتکاه مجازی نصب و رنگ نوشته های آهسته در این معابر اجرا شده است.
این مسئول در ادامه از رفع نواقص برخی سرعتکاه های قدیمی خبر داد و گفت: به 
رانندگی  راهنمایی  تابلوهای  منطقه  این  ترافیک  و  زحمتکش عمران  کارگران  همت 
فرسوده مقابل مدارس نیز تعویض شد و سرعتکاه های قدیمی که به علت عبور و مرور 

وسایل نقلیه و گذر زمان کمرنگ شده بود نیزرنگ آمیزی مجدد شد.
وی اضافه کرد: افزایش ایمنی، تسهیل در عبور و مرور و جلوگیری از اختلال ترافیکی 
بازگشایی مدارس  آستانه  در  این منطقه  انجام شده  ترافیکی  اقدامات  از  تنها بخشی 

است.
گروسی گفت: به منظور سهولت رفت و آمدشهروندان در منطقه ۱ شهرداری کرج به 
خصوص در معابر پر ترافیک اقدامات ترافیکی از سوی حوزه حمل و نقل ترافیک این 

منطقه به طور مستمر پیگیری و اجرا می شود.

نیم نگاه

بازدید رئیس شورای اسلامی شهر کرج از منطقه ۴ کرج
از  میدانی  بازدید  کرج طی  اسلامی شهر  شورای  رئیس 
مشکلات  رفع  در  تسهیل  و  بررسی  به   ۴ منطقه  سطح 

شهروندان در این منطقه پرداخت.
اقدامات  از  اطلاع  بازدید ضمن  این  در  مسعود محمدی 
عمرانی صورت گرفته و در دست اقدام، همچنین بر لزوم 

رسیدگی به مناطق کمتر برخوردار تاکید کرد.
هماهنگی ها  کرج  شهر  اسلامی  شورای  عضو 

رفع  در  تسریع  راستای  در  لازم  پیگیری های  و 
درخواست های مردمی را از شهرداری منطقه خواستار شد.
اینکه  به  اشاره  با  دیدار  این  ادامه  در  محمدی  مسعود 
خدمتگزاری به مردم فرصتی ارزشمند است، گفت: تعامل 
بین  شهری  مدیریت  عوامل  و  مدیران  مداوم  حضور  و 
دلگرمی  باعث  آنها  کنار  در  گرفتن  قرار  و  شهروندان 
درخواست های  بهتر  هرچه  انعکاس  و  شهروندان 

شهروندان و اقدامات شهرداری ها خواهد شد.
اینکه  به  اشاره  با  کرج   ۴ منطقه  مدیر  دقیقیان  حسین 
برخوردار  کم  محله های  رسانی  خدمات  در  اولویت 
و  جدیدیت  با  منطقه  این  شهرداری  کرد:  عنوان  است، 
و  بهتر خدمات  چه  هر  ارائه  بر  روزی  شبانه  تلاش های 
تلاش  در  بندی  الویت  طبق  عمرانی  پروژه های  اجرای 

است.


